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Kroz program društveno 
odgovornog poslovanja 
„7 latica Rockwoolova 
cvijeta“ poduprijeli 
smo i financirali više od 
450 projekata lokalne 
zajednice u koje smo 
do sada uložili oko 8 
milijuna kuna.7

Program  

      latica 
Rockwoolova 
cvijeta
Kontinuirano unaprjeđujemo naše 
društveno odgovorne aktivnosti kao i 
načela društveno odgovornog poslovanja. 

Prepoznati smo kao odgovoran i pouzdan partner u 
regiji te podupiremo projekte koje upravo stanovnici 
ovog područja prepoznaju kao kvalitetne i iznimno 
važne, a koji dodatno unaprjeđuju kvalitetu života na 
dobrobit svih. 

UVOD

PROJEKATA LOKALNE 
ZAJEDNICE

ULOŽENIH SREDSTAVA

>450

8 mil. kn

—
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TIM

Voditeljica ljudskih resursa za 
Hrvatsku i Srbiju / HR manager 
Croatia and Serbia

Direktor tvornice
ROCKWOOL Adriatic d.o.o.

Regionalni specijalist za regrutaciju

HR Administration

Ivana 
Benčić

Aleks 
Fonović

Smiljana 
Hrvatin

Maja
Suljić

—

—

—

—
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Je li plava boja vaše latice?

Tim 
uključen u 
realizaciju 
programa 

—

Operations & Production 
Management, Group Production

Specijalist u komunikacijama / 
Marketing & Communication 
Department – Adria

Marco
Boi

Nensi
Runko

—

—

Voditeljica korporativnih poslova 
ROCKWOOL Adriatic d.o.o.

Anđelka
Toto - 
Ormuž

—
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stipendija
30.000 kn

TIJEKOM AKADEMSKE GODINE

+ +

2008. 2012. 2016.2010. 2014. 2018.2009. 2013. 2017.2011. 2015.

STUDENTSKA UČENIČKA

10.000 kn
TIJEKOM ŠKOLSKE GODINE

Plaćena praksa u tvornici ili zagrebačkom uredu. Mogućnost zapošljavanja po završetku školovanja. 

2.280.000 kn

95
11

STIPENDISTICA
I STIPENDISTA

GENERACIJA
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stipendija

Voditeljica korporativnih poslova 
ROCKWOOL Adriatic d.o.o.

Kada smo prije 11 godina pokrenuli ovaj naš program 
ulaganja u posebne, iznadprosječne mlade ljude koji 
se po mnogo čemu ističu, znali smo da radimo odličnu 
stvar. No, nismo mogli zamisliti da će naša zajednica 
kroz godine prerasti u ovako respektabilnu ekipu. 
Nismo slutili da će naša plava latica među studentskom 
i učeničkom populacijom postati svojevrstan brend i 
danas oni točno znaju što znači biti stipendist tvrtke 
ROCKWOOL. 

Svake smo godine odabirali top učenike studente, i 
među stotinama pristiglih prijava, možete pretpostaviti 
s koliko smo pažnje birali upravo one najbolje. Evo ih 
sada ovdje u ovom almanahu, svi na jednom mjestu. 
Kakva koncentracija pameti, entuzijazma, vizije, truda, 
pa i muke, ali iznad svega pozitive! Svi oni su, pored 
uspjeha u obrazovanju, uzorni ljudi koji se ističu i 
aktivnostima izvan škola i fakulteta i u svakodnevnom 
životu. Često smo se pitali kako sve to stižu, spavaju li 
oni uopće, od kuda im snaga... Moramo priznati da su 
nam često bili inspiracija i svakako bismo željeli da oni 
budu uzor drugima, pogotovo mladim ljudima. 

Mnogi od njih danas rade, u industriji, znanosti, neki u 
uslužnim djelatnostima, i svi oni i na taj način daju svoj 
doprinos razvoju društva. Ono što sve njih povezuje je 
svijest da obrazovanje nije stalo s fakultetom već i dalje 
kroz formalne i neformalne oblike nadograđuju svoje 
kompetencije. Nekoliko njih danas rade izvan Hrvatske, 
i mi se nadamo da će jednog dana primjenjivati svoja 
znanja i iskustva ponovo u Hrvatskoj. U svakom slučaju, 
ponosni smo što smo ovim posebnim mladima u jednoj 
od najosjetljivijih faza u njihovu životu bili potpora i 
partner. Smatrali smo to i svojom obavezom, kao tvrtka 
koja je društveno odgovorna i koja treba ulagati u 
napredak kvalitete života zajednice. Vjerujemo da bi 
svaka uspješna tvrtka trebala ulagati kako u svoje ljude 

PREDGOVOR

tako i u lokalnu zajednicu jer na taj način stvara novu 
vrijednost, ali i novu viziju razvoja i optimizma cijelog 
društva, a to je ono što je Hrvatskoj sada potrebno.

Željela bih još ukazati na što su mnoge naše 
stipendistice i stipendisti ukazali, a to je – važnost obitelji 
i dragih ljudi koji ih okružuju i koji su im bili poticaj i 
ohrabrivali ih na njihovom putu a prije svega koji su 
im vjerovali. To je još jedan dokaz kako je obitelj baza 
svakog zdravog društva. Zato čestitamo svima onima 
zbog kojih su ovi mladi ljudi danas ovakvi kakvi jesu. 
Drago nam je vidjeti da su neki od njih već zasnovali 
svoje obitelji. 

I na kraju, zahvaljujemo svim našim stipendisticama i 
stipendistima što su pozitivno reagirali na naš prijedlog 
i spremno se odazvali te izdvojili dio svog vremena za 
ovaj projekt. Nadamo se da će kao i mi biti ponosni na 
njega i pokazivati ga budućim generacijama, baš kao 
što smo mi ponosni na njih. 

Anđelka
Toto - 
Ormuž

—
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Naša tvornica u Pićnu jedna je od najmodernijih u 
ROCKWOOL Grupi i po rezultatima smo u samom vrhu. 
Sjajan je to uspjeh kada imamo u vidu da Grupa ima više 
od 45 proizvodnih pogona diljem svijeta i da je danas 
ROCKWOOL vodeći proizvođač rješenja od kamene 
vune u svijetu. 

Ono čega smo svi ovdje svjesni je da takav uspjeh ne bi 
bio moguć bez motiviranih i vrijednih kolegica i kolega 
u čije obrazovanje i usavršavanje kontinuirano ulažemo. 

Imajući na umu da se uspjeh multiplicira ukoliko se 
ostvari u uspješnom okruženju i da su obrazovani ljudi 
pokretači napretka, odlučili smo ulagati u ambiciozne i 
pametne učenike i studente iz našeg okruženja.  

Ono što me veseli je da mladim ljudima dok su još 
uvijek u školskim klupama, nudimo mogućnost stručnih 
praksi u našoj tvornici kroz koje mogu nadograditi 
svoja teoretska znanja i tako podići razinu svojih 
kompetencija. Time neupitno postaju konkurentniji na 
tržištu rada. Pored toga tako stečeno iskustvo može 
im pomoći u odluci da nakon završenog školovanja 
postanu dio našeg tima i jako nam je drago da su već 
nekoliko naših kolega nekada bili naši stipendisti. 

Mi direktno zapošljavamo više od 170 ljudi a 
osiguravamo posao za njih još 300 koji rade u 
tvrtkama s kojima imamo dugogodišnju suradnju. 
Veliki smo pokretač gospodarskih aktivnosti. A o našoj 
gospodarskoj snazi između ostalih govori i nagrada 
Zlatni ključ koju smo dobili od udruge Hrvatski izvoznici 
koja nas je proglasila najboljim izvoznikom u Italiju. Kako 
je Italija ujedno najveći trgovinski partner Republike 
Hrvatske time nagrada dobiva veći značaj. 

PREDGOVOR

I na kraju čestitam svim našim dosadašnjim 
stipendisticama i stipendistima na njihovom uspjehu i 
želim im uspjeha i sreće na njihovom daljnjem putu. 

Direktor tvornice
ROCKWOOL Adriatic d.o.o.

Aleks 
Fonović

—
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Inicijativa poput vaše koja prepoznaje izvrsnost i nagrađu-
je najbolje učenike i studente investicija je u budućnost 
Hrvatske. Nedvojbeno je da ne postoji niti jedna druga 
djelatnost koja dugoročno može imati toliki učinak na ra-
zvoj cijeloga društva kao što je to obrazovanje. Bez razvo-
ja intelektualnog kapitala nema niti znanja za upravljanje 
novim tehnologijama koje su postale uvjet “gospodar-
skog preživljavanja”. Cjeloviti i sustavni pristup znanosti i 
obrazovanju s jasno definiranim nacionalnim interesima 
preduvjet su za razvoj svakog društva pa tako i hrvatskog. 
S druge strane, sve to bez izvrsnosti vodi u prosječnost 
toliko svojstvenu ovim prostorima. Izvrsnost nije pitanje 
slučajnosti, to je odabir, to je životni put. Nagrađeni uče-
nici i studenti su odabrali izvrsnost kao inspiraciju u mije-
njanju sebe i društva, i ta spoznaja nas sve čini ponosnim. 
Oni predstavljaju one najbolje, drugačiju Hrvatsku o kojoj 
stalno govorim i koja će se usprkos nastojanjima onih 
koji su nas zadnjih godina zatrovali raznim ideologijama, 
korupcijom, neznanjem, pesimizmom, ipak dogoditi. U to 
duboko vjerujem, jer izvrsnost je istinska snaga Hrvatske. 

Kad sam 2003. na početku ministarskog mandata govorio 
o Hrvatskoj kao državi znanja i inovacija, mnogi nisu 
razumjeli o čemu govorim. Golemim zalaganjem, vjerom 
u “novu” Hrvatsku, gradili smo “društvo znanja”, u kojoj su 
moral, istina, i znanje inspiracija i put. Gradili smo jednu 
drugačiju Hrvatsku, no jedna misao se prožimala u svim 
našim aktivnostima i razvojnim planovima: izvrsnost. I 
onda je kao krunu na sve 2010. godine američki  tjednik 
Newsweek prema kvaliteti obrazovanog sustava, Hrvatsku 
pozicionirao na 22. mjestu u svijetu, ispred SAD-a, Italije, 
Grčke, Norveške, Portugala, Španjolske, Izraela, i brojnih 
drugih država. U ovom djelu Europe jedino se Austrija 
mogla uspoređivati s nama, a od 20 vodećih država 
svijeta iz skupine G-20, koje čine 85% ukupnog svjetskog 
bruto nacionalnog proizvoda, 80% svjetske trgovine 
i dvije trećine svjetske populacije, Hrvatska je u tom 

Ministar znanosti, obrazovanja i sporta 
2003.-2009. godine 
Predsjednik upravnog odbora, Bolnica Sv. 
Katarina u Hrvatskoj i Njemačkoj 
Global Ambassador of the Penn State 
University

trenutku prema kvaliteti obrazovanja bila bolja od njih 12. 
Svijetu je tada poslana snažna poruka “Hrvatska može”. 
Ali izvrsna Hrvatska. 

Sustav nagrađivanja najboljih, skrb prema nadarenim i 
svijest o snazi obrazovanja mora zaživjeti u hrvatskom 
društvu. To je jedini put, ako želimo izgraditi vrijednosti 
koje su temelj za opstanak konkurentne Hrvatske. Uzalud 
nam autoputovi, mostovi, željezničke pruge, ako će 
se njima voziti netko drugi, a naši obrazovani bježati u 
Irsku, Njemačku, SAD-e ili drugdje. Stoga čestitke tvrtki 
ROCKWOOL koja je prepoznala važnost ulaganja u 
izvrsnost te čestitke svim dobitnicima stipendija koji tu 
izvrsnost svjedoče svaki dan.

Prof.dr.sc.
Dragan 
Primorac 

—
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Najbolja investicija koju pojedinac, kompanija ili država 
može napraviti ulaganje je u obrazovanje. 

Nema u svijetu prosperitetnog društva i države bez 
visokoobrazovanih ljudi koji oboružani znanjem vladaju 
vrhunskim kompetencijama. 

U globalnom svijetu izrazito dinamičnih tržišnih 
odnosa, jedinstvenog europskog obrazovnog, 
istraživačkog i gospodarskog prostora, a imajući na umu 
slobodu kretanja roba i usluga, značaj i uloga visoko 
obrazovanog pojedinca je nezaobilazna garancija 
osobnog i društvenog uspjeha i napretka. 

Stoga pred mlade generacije se postavlja zahtjev 
da većinu svog vremena podrede povećanju i 
produbljivanju znanja i vještina. 

Svaka pomoć u tom njihovom zahtjevnom procesu 
školovanja ne samo da je dobrodošla već je i apsolutno 
nužna. 

Osiguramo li pametnim mladim ljudima mogućnost 
pohađanja kvalitetnih obrazovnih institucija, oslobodimo 
li ih materijalnih briga tijekom studiranja dobit ćemo 
visokomotivirane stručnjake obrazovane da znaju 
primijeniti, proširiti i unaprijediti stečena znanja. 

Podupirući studente tijekom studija dodjelom stipendija 
iz različitih studijskih programa ROCKWOOL ne djeluje 
isključivo sa pozicija interesa same kompanije već 
brine djeluje u prvom redu u interesu šire društvene 
zajednice.

PREDGOVOR

Ministar znanosti, obrazovanja i sporta 
od srpnja 2009. do prosinca 2011.

Prof.dr.sc.
Radovan 
Fuchs

—
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Dekan Fakulteta elektrotehnike i 
računarstva Sveučilišta u Zagrebu

Dekan Građevinskog fakulteta 
Sveučilišta u Zagrebu

Sprega visokoobrazovnih institucija i gospodarstva 
ključna je poluga napretka hrvatskog gospodarstva. 

Područje u kojem FER djeluje vrlo je dinamično, a 
studijski programi FER-a istovremeno studentima daju 
čvrste temelje te uvid u najnovija znanstvena dostignuća. 

To je idealno tlo za stvaranje inovacija te iznimno 
vrijednih ljudskih potencijala spremnih za inoviranje. 

Drago nam je da je i tvrtka ROCKWOOL Adriatic to 
prepoznala, što pokazuje i svojim stipendijama.

Od prvih visokoobrazovnih ustanova do danas 
osnovna je zadaća fakulteta i sveučilišta stvaranje i 
pružanje vrhunskoga znanja te unapređenje vještina i 
kompetencija onih koji završavaju visoko obrazovanje. 

Ukoliko nastojimo odgovoriti suvremenim izazovima 
onda naše obrazovanje mora biti usredotočeno na 
vrhunska istraživanja jer upravo ona otvaraju nove 
izazove ali i omogućavaju napredak gospodarstva i 
održivi razvoj društva, što je danas glavni prioritet. 

Promjene koje se danas dešavaju u društvu kreću se 
velikom brzinom, a građevinarstvo je sigurno grana 
privrede koja u najvećoj mjeri utječe na promjene 
primjenom inovacija i novih tehnologija koje su upravo 
rezultat vrhunskih istraživanja.

Prof.dr.sc.
Gordan
Gledec 

—

Prof.dr.sc. 
Stjepan 
Lakušić

—
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Za program „Je li plava boja vaše latice?“ 
četiri smo puta zaredom osvojili Zlatni 
indeks 2014., 2015., 2016. i 2017. godine 
u kategoriji najbolji program stipendiranja 
u Hrvatskoj. 

NAGRADA

Ovu nagradu udruga 
eSTUDENT dodjeljuje 
tvrtkama koje su 
svojim angažmanom 
najviše utjecale 
na studentsku 
zajednicu.

Zlatni 
indeks

—
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generacija 
ROCKWOOL
stipendista11 2008. 2012. 2016.2010. 2014. 2018.2009. 2013. 2017.2011. 2015.
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1. Generacija 
stipendista
2008. / 2009.

Davor Karlović  — Kršan

Darjan  Bulić — Pićan

Sanja Verbanac — Potpićan

Fabio Faraguna — Nedešćina

Nikola Gržinić — Pićan

Ivana Tončić — Pićan

Stefan Šestan — Pićan

Kristina Levak — Potpićan
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Davor 
Karlović 

—

Zaposlen sam u Rijeci u tvrtki koja se bavi izradom 
kompletne izvedbene tehničke dokumentacije za 
gradnju najsofisticiranijih brodova. Dizajniram, 3D 
modeliram i izrađujem projektnu dokumentaciju za 
elektro rasklop brodova. Ponekad službeno putujem u 
Norvešku, Poljsku i Litvu gdje ova međunarodna tvrtka 
ima proizvodne pogone.

Rekreacija mi je najbolji hobi. Slažem se da je u zdravom 
tijelu, zdrav duh. Ponosan sam otac trogodišnje kćeri 
koja mi je najveće postignuće, a obitelj najveća potpora.

Stipendija mi je omogućila da dobar dio studija budem financijski bezbrižan i da se 
mogu fokusirati na studiranje i rad u studentskim udrugama. Kroz kontakt s tvrtkom 
ROCKWOOL upoznao sam prednosti kamene vune što je potaknulo moje zanimanje za 
energetsku učinkovitost te sam na tome temeljio završni rad preddiplomskog studija.

Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Kršana, a danas živi u Rijeci. 

1. GENERACIJA  
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Darjan 
Bulić 

—

Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pićna, a danas živi u Opatiji. 

Trenutno honorarno radim kao inženjer automatizacije i 
vodim jedan salon za tetoviranje u kojem učim za tatoo 
majstora.

Moj hobi je penjanje i powerlifting jer se osjećam i 
izgledam dobro kada sam fizički aktivan.
 
Bio sam dio tima koji je u pogon pustio dvije punionice;  
greenfield investiciju sa sedam proizvodnih linija i druge 
s tri proizvodne linije. To su moja dva najveća poslovna 
postignuća.

2008. / 2009. 

Stipendija mi je 
omogućila studiranje 
bez financijskog 
stresa, a kroz praksu i 
studentske poslove u 
tvornici kamene vune 
ROCKWOOL Adriatic 
stručno sam se 
dodatno usavršavao.
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Stipendija mi je značajno olakšala studiranje i ostvarivanje vlastitih ciljeva. Također, 
pomogla mi je samostalno se financirati što je uvelike olakšalo situaciju i mojim 
roditeljima.

Trenutno sam zaposlena u produženom boravku u 
osnovnoj školi i uživam u svom poslu.  

Preko 20 godina plesala sam u KUD-u "Ivan Fonović 
Zlatela", a kasnije i vodila plesne sekcije za mlađe. S 
KUD-om sam proputovala veliki dio Hrvatske i Europe, 
vidjela ljepote različitih krajeva te upoznala mnogo ljudi 
i njihove tradicije. Nažalost, više se ne stignem posvetiti 
tome. 

Svojim najvećim postignućem smatram obitelj koja je 
moj najveći oslonac u svemu. Suprug i ja ponosni smo 
roditelji trogodišnje djevojčice te svo svoje slobodno 
vrijeme provodimo zajedno i istinski uživamo u tome.

Sanja 
Verbanac 

—

Završila integrirani sveučilišni 
Učiteljski studij u Puli.
Dolazi iz općine Pićan, a danas živi u 
Svetom Bartulu.

1. GENERACIJA  
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Stipendija mi je financijski olakšala studiranje pa sam se 
mogao posvetiti više hobijima i istraživačkom radu. 

Živim u Zagrebu i radim kao docent na Zavodu za 
tehnologiju nafte i petrokemiju, Fakulteta kemijskog 
inženjerstva i tehnologije. Bavim se podučavanjem 
studenata i istraživanjima u području nafte, naftnih 
derivata, biogoriva, maziva, nanokompozita i polimera.

U slobodno vrijeme volim planinariti i družiti se uz 
društvene igre.

U dosadašnjoj karijeri 
znanstveno sam se 
usavršavao u Njemačkoj 
i Kini. Stručno surađujem 
s industrijom na raznim 
projektima i ocjenitelj sam 
za Hrvatsku akreditacijsku 
agenciju. Dosad sam bio 
izravni voditelj preko 30 
završnih i diplomskih 
radova te tri rada nagrađena 
rektorovom nagradom.

Fabio 
Faraguna

—

Diplomirao i doktorirao 
na Fakultetu kemijskog 
inženjerstva i tehnologije 
Sveučilišta u Zagrebu. 
Dolazi iz Labina, a danas 
živi u Zagrebu.

2008. / 2009. 



26

Radim kao inženjer strojarstva na izgradnji nove tvornice 
petrokemijskih proizvoda u Francuskoj.

U slobodno vrijeme se bavim sportom i volim čitati jer 
me oboje opušta. 

Osim  završenog fakulteta, moje najveće postignuće je 
učenje stranih jezika i mogućnost da radim u inozemstvu 
na raznim projektima. 

Kako sam studirao van mjesta 
stanovanja, stipendija mi je 
pomogla u pokrivanju financijskih 
troškova i tako mi omogućila da 
lakše uspješno završim fakultet. 

1. GENERACIJA  

Nikola 
Gržinić 

—

Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pićna, a danas živi u 
Mulhouseu u Francuskoj.
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Zaposlena sam u arhitektonskom uredu.

Svaki dan nastojim provesti dio vremena u 
prirodi na svježem zraku.

Moji roditelji i sestre su mi najveća podrška.

U poslu sam precizna, a po prirodi vedra 
i druželjubiva osoba koja uvijek voli biti 
okružena ljudima.

Stipendija mi je 
puno značila jer mi je 
omogućila studiranje i 
stanovanje u drugom 
gradu. Moje najveće 
postignuće je uspješan 
završetak studija i 
pronalazak radnog 
mjesta u struci.

2008. / 2009. 

Ivana 
Tončić

—

Završila diplomski studij 
na Građevinskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz i živi u Pićnu.
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Živim u Pićnu i zaposlen sam kao inženjer strojnog 
održavanja u tvornici kamene vune ROCKWOOL 
Adriatic.

Najveće dosadašnje postignuće mi je završetak 
diplomskog studija uz redovan posao.

Stipendiju sam dobio 
neposredno pred 18. 
rođendan, u vrijeme 
kada sam trebao 
pokriti troškove 
maturalnog putovanja 
i autoškole što je 
uvelike rasteretilo 
moje roditelje i mene.

1. GENERACIJA  

Stefan
Šestan

—

Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi i živi u Pićnu.
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Trenutno radim kao nastavnica engleskog jezika u 
strukovnoj školi u Rovinju. Uz to vodim samostalnu 
djelatnost licenciranog turističkog vodiča za Istarsku, 
Primorsko-goransku i Ličko-senjsku županiju na 
engleskom, njemačkom i talijanskom jeziku.

Putovanje je moj najveći hobi. Smatram kako je to 
jedan od najboljih načina za premošćivanje razlika 
među kulturama. Upoznavanje istih tjera putnika na 
preispitivanje svega što je znao ili mislio da zna o nekom 
narodu ili zemlji. Stoga i svoju turističku djelatnost ne 
smatram "poslom" već idealnom prilikom da predstavim 
našu kulturu i upoznam drugu.

Naša je mala sretna obitelj u nastanku te mogu zasad 
samo podijeliti kako se veselimo prinovi. 

Uza sva putovanja, edukacije i projekte, moje najveće 
postignuće mi je obitelj, uža i šira u kojoj uvijek nalazim 
podršku i poticaj.

Kao dobitnica ove 
stipendije u 4. razredu 
srednje škole prvi sam 
put dobila priznanje za 
dugogodišnji rad i trud, 
ne samo u školi, nego i 
za brojne izvannastavne 
aktivnosti. To mi je kao 
osobi koja je tek ulazila u 
akademski svijet mnogo 
značilo i u financijskom i u 
psihološkom smislu. Bila mi 
je potvrda da mogu uspjeti 
u svemu ako se dovoljno 
potrudim.

2008. / 2009. 

Kristina
Levak

—

Završila engleski jezik i književnost 
i povijest na Filozofskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pićna, a danas živi u Karojbi.
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Dean Barbić — Nedešćina

Danijela Belušić — Potpićan

Boris Bezak — Pula

Karlo Griparić — Labin

Kazimir Koraca — Pazin

Saša Runko — Kršan

Dijana Tončić Benazić — Pićan

Helena Vučić — Raša

2. Generacija 
stipendista
2009. / 2010. 



Specijalizant sam 4. godine Kliničke radiologije u KBC 
Rijeka, a fokus mog rada je intervencijska radiologija 
kojom ću se baviti u budućnosti. Uz to sam i predavač 
na katedri za laboratorijsku i radiološku dijagnostiku na 
Fakultetu zdravstvenih studija u Rijeci.

Svakodnevno šećem svog psa Pokera koji je moja velika 
ljubav. Moglo bi se reći da je šetnja s njim po prirodi, 
osim što je relaksacija od svakodnevnog užurbanog 
načina života, na neki način i moj hobi. 

Prije 2 godine sam se oženio svojom studentskom 
ljubavi koja mi je velika podrška i bez koje mnogo toga 
ne bih postigao. Najveće postignuće je što radim ono 
što najviše volim i što imam suprugu koja mi je velika 
podrška i u dobrim i lošim trenucima. 

Između ostalog, stipendija 
mi je omogućila da 
sudjelujem u studentskoj 
razmjeni na Sveučilištu 
Hyogo u Japanu s obzirom 
da smo dio troškova sami 
snosili. Ostatak novca sam 
iskoristio za studentske 
troškove budući da smo i 
sestra i ja tada istovremeno 
studirali  pa sam na taj 
način rasteretio roditelje. 

Boris
Bezak 

—

Završio Medicinski fakultet, a 
trenutno je na posljediplomskom 
doktorskom studiju Biomedicine 
na Sveučilištu u Rijeci.
Dolazi iz Pule, a danas živi u Rijeci.

2. GENERACIJA  
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Stipendija je za mene značila priznanje za ostvarena 
postignuća tijekom studija i bila mi je vjetar u jedra za 
moje daljnje osobno i profesionalno napredovanje. Biti 
dio ove stipendije s godinama je postalo sinonimom za 
grupu izvrsnih studenata i preraslo u svojevrstan prestiž 
koji je itekako prepoznat u akademskoj zajednici. 

U proljeće i jesen nađem vremena za poneki moto izlet, 
a ljeto je rezervirano za more i barku. Ipak, ono što me 
ispunjava i opušta je kreativni nered u mojoj radioni iz 
koje uvijek nešto novo nastane, kao na primjer moja 
barka.  

Kažu da je najveće postignuće miran i skladan život, 
što je u današnjoj ubrzanoj svakodnevici veliki izazov i 
luksuz. Nakon završenog doktorskog studija u Zagrebu 
vratio sam se u svoj rodni kraj što i nije uobičajen 
korak za većinu mojih kolega, ali to je upravo ono što 
sam i oduvijek sanjao. Ovaj kraj pruža veliki potencijal 
gdje mladi ljudi imaju mjesta za svoje ideje. Svojim 
postignućem smatram to što živim svoj san. 

Trenutno sam zaposlen na 
Sveučilištu Jurja Dobrile u 
Puli. Kao poslijedoktorand 
sudjelujem u izvođenju nastave 
na preddiplomskom i diplomskom 
studiju, te se bavim znanstveno-
istraživačkim radom. Dio sam 
kreativnog mladog tima koji radi na 
osnivanju novih studijskih programa 
tehničkih usmjerenja i uspostavljanju 
te jačanju istraživačkih kapaciteta 
ovog mladog sveučilišta u Hrvatskoj. 

2009. / 2010. 

Karlo
Griparić

—

Završio doktorski studij na 
Fakultetu elektrotehnike i 
računarstva Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz Labina, a danas živi u Rapcu.
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Radim u struci i danas sam zaposlen u tvrtki koja je 
zastupnik nekoliko renomiranih europskih tvrtki u 
području poljoprivrede. 

U slobodno vrijeme igram nogomet budući da mi je to 
ljubav iz djetinjstva. Osim toga, kod kuće imam vrt koji 
mi je svojevrsni prostor za opuštanje nakon napornog 
radnog dana. 

Otac sam predivnog trogodišnjeg dječaka. 

Najveće mi je poslovno postignuće to što radim posao 
za koji sam se školovao i kojeg volim. 

2. GENERACIJA  

Kazimir 
Koraca

—
Završio diplomski studij na 
Agronomskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pazina, a danas 
živi u Dugom Selu. 

Stipendija mi je 
puno olakšala 
studiranje u 
financijskom 
smislu, a priuštio 
sam si i neka 
putovanja na koja 
bez nje ne bih 
sigurno išao.
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Stipendija mi je omogućila završetak studija i veliku po-
moć pri financiranju terenskih kolegija skijanja i sportova 
na vodi. 

Sretno sam oženjen i otac sam 
četverogodišnje djevojčice. Najveće 
postignuće mi je pokretanje obiteljskog 
biznisa za zabavu i rekreaciju. 

2009. / 2010. 

Saša
Runko

—

Završio diplomski studij na 
Kineziološkom fakultetu  
Sveučilišta u Zagrebu.  
Dolazi iz i živi u Kršanu.

Trenutno radim kao profesor tjelesno zdravstvene kul-
ture u osnovnoj školi u Oprtlju. Aktivan sam u lokalnom 
obrtu za zabavu i rekreaciju. Treniram nogomet od malih 
nogu, a rekreativno igram za NK Plomin. Uz to sam 
sastavljač i moderator kvizova u pubovima diljem Istre te 
na raznim događajima i team buildingu. Volim se družiti 
s prijateljima i obitelji, putovati te me veseli bavljenje 
sportskim aktivnostima.
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Trenutno sam zaposlena u vrtiću kao asistentica.
Moj hobi je skrb o životinjama i to me čini sretnom.
U sretnom sam braku od kolovoza 2018. godine.
Uporna sam osoba, marljiva i precizna. Empatijom 
prema drugim ljudima ispunjen mi je svaki dan.

Stipendija mi je financijski 
olakšala studiranje na 
željenom fakultetu i 
smanjila brige cijele obitelji. 
Ujedno mi je i najveće 
postignuće uspješan 
završetak školovanja.

2. GENERACIJA  

Dijana
Tončić
Benazić

—

Završila diplomski studij hrvatskog 
jezika i književnosti na Sveučilištu 
Jurja Dobrile u Puli.
Dolazi iz i živi u Pićnu.
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Danas radim kao voditeljice kontrole kvalitete cementa 
u obližnjoj tvornici. Dinamičan posao u motivirajućem 
okruženju, ispunjen uvijek novim izazovima, ne mora 
biti daleko od doma. Sretna sam što mogu graditi ka-
rijeru, a istodobno uživati u kvaliteti života i ljepotama 
koje pruža moj rodni kraj. Slobodno vrijeme volim pro-
voditi u prirodi. Rekreativna šetnja ili planinarenje uvijek 
me ispune novom energijom. Volim putovati i istraživati 
nepoznate krajeve, često na dva kotača.

Moje najveće postignuće je dosljednost mojim stavo-
vima i odlukama. To nije uvijek lako, ali je dugoročno 
prepoznato i priznato. Uspjeh mi je rad u struci i prije 
završenog fakulteta, a prilikom preuzimanja postojeće 
funkcije bila sam tada najmlađa u timu u Europi. Dobit-
nica sam rektorove nagrade 2011. i osvojila sam prvu 
nagradu na međunarodnom znanstvenom natjecanju 
16. Tehnologijade godinu kasnije.

Stipendija mi je bila veliki 
poticaj. Uz pozamašan 
doprinos studentskom 
budžetu koji mi je pomogao 
i u narednim godinama 
studiranja, bila mi je i 
priznanje za dotadašnji 
trud i rad, ali i motivacija za 
dalje. Okružena fakultetskim 
obavezama i problemima 
bilo je lijepo vidjeti kako je 
nekome stalo do napretka 
mladih ljudi, da postoji netko 
tko cijeni i prepoznaje trud 
pruža bezuvjetnu pomoć i 
potporu. 

—

2009. / 2010. 

Helena
Vučić

—

Završila diplomski studij na Fakultetu 
kemijskog inženjerstva i tehnologije 
Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz Raše, a danas živi u Rapcu.
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3. Generacija 
stipendista
2010. / 2011. 

Roberta Paliska — Nedešćina

Eva Peršić — Kršan

Martina Tireli — Labin

Tina Mikleuš — Šušnjevica

Dina Rizvić — Labin

Zvjezdana Zajc — Gračišće

Antonio Mileta — Labin

Antonella Juranić — Kršan

Aleksandra Smolić Batelić — Potpićan
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Trenutno sam zaposlena na dinamičnom radnom mjestu 
u prehrambenoj industriji  u odjelu istraživanja i razvoja 
na kojem se svakim danom susrećem s brojnim izazovi-
ma. 

Obožavam sve sportove, ali ako trebam izdvojiti jedan 
tada je to trčanje.  Treba samo dobra volja i jednom kad 
krenem, omogućava mi da se povežem sama sa sobom 
i tada ispitujem svoje granice. Zaista mi je bitno da svaki 
slobodan trenutak provedem u prirodi kako bih napunila 
baterije. 
 
U ovom trenutku, od svojih najvećih postignuća izdvojila 
bih uspješan završetak fakulteta te zaposlenje na radnom 
mjestu kojeg volim. Zaista sam najsretnija kad odjenem 
radnu kutu i krenem razvijati. Ponekad sam perfekcioni-
stica, a ponekad maštam i mislim da je zapravo i smisao 
života imati balans u svemu. Zbog svega toga sebe bih 
opisala kao osobu s jasnom vizijom i puno emocija.

Ova stipendija u meni budi 
osjećaj ponosa. I dan danas sa 
zadovoljstvom se prisjećam dana 
kad sam saznala da sam dobitnica 
stipendije. U tom trenutku zaista sam 
dobila potvrdu da se trud ipak isplati 
i da moram i dalje tako nastaviti, 
koliko god čovjek ponekad i pomisli 
da sve radi uzalud. Pružila mi je 
dodatnu motivaciju i samopouzdanje 
kao i širi pogled tijekom prvih 
koraka u poslovni svijet.

3. GENERACIJA  

Roberta 
Paliska

—
Završila diplomski studij na 
Prehrambeno-biotehnološkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu. 
Dolazi iz Nedešćine, a danas živi 
u Zagrebu.
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Stipendija koju sam dobila na 2. godini diplomskog 
studija omogućila mi je da se u potpunosti posvetim 
znanstvenom radu na Zavodu za organsku kemiju za 
kojeg sam nagrađena rektorovom nagradom.

Trenutno sam zaposlena u odjelu za razvoj jedne 
farmaceutske tvrtke koja djeluje u sklopu velike 
internacionalne grupe. Moje radno mjesto je razvojni 
formulator krutih i polukrutih farmaceutskih oblika. 

Volim čitati knjige i slobodno vrijeme provesti s 
prijateljima. Gotovo svaki slobodan trenutak koristim da 
pobjegnem iz užurbanog Zagreba doma u Labin.

Moja najveća postignuća 
vezana su za znanstveni 
rad na Institutu Ruđer 
Bošković, doktorat iz 
područja organske 
kemije i (su)autorstvo na 
12 znanstvenih radova. 

2010. / 2011. 

Martina
Tireli

—
Završila diplomski studij na 
Fakultetu kemijskog inženjerstva 
i tehnologije, smjer primijenjena 
kemija. Završila doktorski studij 
na Prirodoslovno-matematičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu. 
Dolazi iz Labina, a danas živi u 
Zagrebu.
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Stipendija je financijski olakšala mojim roditeljima i meni 
zadnju godinu studija zbog čega sam se u potpunosti 
mogla posvetiti studijskim i izvan studijskim projektima 
na kojima sam u ono vrijeme radila. Zaposlena sam kao 
glavni fizioterapeut u Domu zdravlja Labin, a uz to sam 
na zadnjoj godini specijalističkog diplomskog studija. 
Honorarno sam aktivna u liječničkom timu u rukometnom 
klubu iz Labina i ženskom odbojkaškom klubu iz Pazina. 
Nakon 18 godina aktivnog bavljenja rukometom, hobi mi 
je planinarenje i trail trčanje koji su logični slijed i povratak 
korijenima budući da sam odrasla u podnožju Učke. Moji 
roditelji i partner su moj najveći oslonac, podrška, ali i 
kritika kada je to potrebno.

Moje najveće postignuće je studiranje uz rad. Skidam 
kapu svima koji su bilo koji fakultet završili, a da su paralel-
no bili zaposleni na puno radno vrijeme, to je zaista jedna 
apsolutna druga dimenzija studiranja i generalno života.

Trenutno radim na istraživanju 
vezanom uz prevenciju ozljeda 
odbojkašica u kojem sudjeluju mlade 
sportašice iz Pazina i Rovinja u čemu 
mi je pomogao i ROCKWOOL s 
donacijom balansne platforme na 
kojoj izvodim mjerenja i testove. 
Cilj rada je ukazati na važnost 
kvalitetnog trenerskog kadra kojemu 
će u interesu biti prevencija ozljeda, 
a ne samo rezultati.

3. GENERACIJA  

Tina 
Mikleuš

—
Završila Medicinski fakultet Sveučilišta 
u Rijeci, stručni studij fizioterapije. 
Trenutno na specijalističkom 
diplomskom studiju fizioterapije na 
Fakultetu zdravstvenih studija.
Dolazi iz Šušnjevice, a živi u Lupoglavu. 



43

Nakon završetka fakulteta zaposlila sam se u 
marketinškoj agenciji u Rijeci gdje se bavim planiranjem 
i vođenjem digitalnih kampanja, njihovim budžetiranjem, 
izradom marketing planova te komunikacijom s 
klijentima. Imam i mogućnost odlaska na usavršavanja 
i edukacije i na taj si način dodatno proširujem znanja i 
vještine. 

Svojim najvećim postignućem smatram zaposlenje po 
preporuci profesorice na fakultetu koja je prepoznala 
moj trud, zalaganje i smisao za marketing. Posao je to 
kakvog sam oduvijek priželjkivala. 

Slobodno vrijeme volim provoditi sa svojom obitelji 
i prijateljima, šetati i uživati u prirodi. Moja najveća 
podrška u svemu što radim su moji roditelji bez kojih 
danas ne bih bila to što jesam.

Stipendija mi je bila 
poticaj da učenjem, 
trudom i radom opravdam 
dobiveno, a samim time 
omogućila mi je i da 
naučim rasporediti vlastiti 
budžet. Uvelike je olakšala 
izdatke mojim roditeljima 
i pokazala mi da se rad i 
trud uvijek isplate i budu 
nagrađeni.

—

2010. / 2011. 

Antonella
Juranić

—
Završila diplomski studij 
na Ekonomskom fakultetu  
Sveučilišta u Rijeci  
Dolazi iz Kršana, a danas 
živi u Rijeci.
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Zaposlena sam u dječjem vrtiću u Labinu kao 
odgojiteljica. Također povremeno održavam glazbene 
edukacije za djelatnike iz područja odgoja i obrazovanja.

Trenutno sam zaokupljena odgojem mog malog djeteta, 
no kada uhvatim vremena sviram, skladam, pišem, čitam 
te nastojim provoditi što više vremena šetajući po prirodi. 

Moja obitelj se prije dvije godine upotpunila s još 
malenim, ali glasnim sinom. Naravno da je mužu i meni 
on trenutno centar našeg mikro svijeta i uživamo u 
svakom zajedničkom trenutku. Mislim da je roditeljstvo 
ipak najveće, najuzbudljivije i meni najdraže postignuće.

S obzirom da sam u 
vrijeme studiranja bila u 
teškoj financijskoj situaciji, 
stipendija mi je neizmjerno 
značila jer mi je omogućila 
da si lakše i bezbrižnije 
podmirim troškove studiranja 
na drugom studiju i ostale 
tekuće troškove. Također 
sam si priuštila mini zbirku 
različitih enciklopedija, 
knjiga, nota  od kojih se ni 
danas ne odvajam. Bila mi je 
i intrinzična potvrda da sam 
ispravno odabrala studij i da 
sam uspješna u tome.

Aleksandra 
Smolić 
Batelić 

—

Završila preddiplomski studij 
predškolskog odgoja i petogodišnji studij 
glazbene pedagogije na Sveučilištu Jurja 
Dobrile u Puli. 
Dolazi iz Potpićna, a danas živi u Labinu.

3. GENERACIJA  



Nikola Tesla

Svi smo
mi jedno. 
Ljudi su 
međusobno 
povezani 
nevidljivim 
silama.
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4. Generacija 
stipendista
2011. / 2012. 

Anđela Blažević — Pazin 
David Vozila — Plomin
Dea Marušić — Vodnjan
Martina Lukež — Pićan
Kristijan Bakarić — Kutina
Zoran Krišto — Pula
Marija Pezić — Pula
Dijana Majstorović — Potpićan
Katarina Mucić — Labin
Andrea  Demetlika — Labin
Verner Vlačić — Rabac
Jean Petrić — Nedešćina
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Stipendija mi je bila poticaj za daljnju izvrsnost i 
predanost u nastavku školovanja.

Uvijek sam volio pitalice bilo kakve vrste, a kad sam 
otkrio i strast za pub kvizovima, pronašao sam savršenu 
priliku da se opustim i kvalitetno provedem vrijeme s 
prijateljima.

Roditelji mi pružaju veliku podršku kao i brat koji planira 
na jesen upisati isti fakultet kao i ja.

Najveće postignuće mi je dobivanje dekanove nagrade 
za zalaganje i opći uspjeh za 2014./2015. godinu.

Moje kvalitete prepoznala je i tvrtka koja se bavi 
distribucijom električne energije te mi je dodjelila 
stipendiju i mogućnost stalnog zaposlenja po završetku 
studija.

Trenutno sam na drugoj godini 
diplomskog studija elektrotehnike, 
smjer elektroenergetika. Osim 
rješavanja fakultetskih obaveza, 
paralelno pišem diplomski rad na 
temu izbora optimalne lokacije 
distribuiranog izvora energije u 
distributivnoj mreži.

4. GENERACIJA  

David
Vozila

—

Student diplomskog studija 
na Tehničkom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci. 
Dolazi iz Vozilići, a danas 
živi u Rijeci.
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Trenutno sam voditeljica odjela prodaje u vodećem 
hrvatskom uvozniku i distributeru mobilnih uređaja i do-
datne opreme. Moja pozicija pokriva veliki broj odgovor-
nosti i vođenje maloprodajnog tima. Moj hobi je trčanje. 
S 25 godina shvatila sam da fizička aktivnost mora postati 
sastavni dio zdravog i kvalitetnog života, jednako kao što 
je to i zdrava prehrana, druženje s obitelji i prijateljima, 
čitanje knjiga. Tada sam upisala školu trčanja i otrčala prvi 
polumaraton. Cilj mi je da to bude moje redovito posti-
gnuće dvaput godišnje. Možda jednom padne i maraton. 
Trčanje mi je odlično jer boravim na svježem zraku, mogu 
trčati i po gradu i po prirodi - ovisno o mogućnostima, 
sama ili u društvu, danju ili noću. Preporučam svima! 
Moju malu obitelj čine suprug  i naš mali sin. Smatram da 
osobe koje imaju sve što im treba za lijep i lagodan život 
imaju dužnost pomagati onima koji nisu imali tu sreću, 
učiniti nešto za zajednicu. Nadam se da će neko moje 
sljedeće postignuće biti u tom području. 

Stipendija mi je omogućila 
da diplomski rad pripremim 
bez pritiska traženja prvog 
zaposlenja. Na taj način 
mogla sam za svoj prvi 
posao odabrati baš ono 
što me zanima, ne čineći 
kompromise. Iako sam 
sve velike i važne stvari 
do sada u životu ostvarila 
po planu - fakultet, posao, 
brak, beba - mislim da je 
moje najveće postignuće 
tek ispred mene.

Dea 
Marušić

—

Završila diplomski studij na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu. 
Dolazi iz Vodnjana, a danas živi
 u Zagrebu.

2011. / 2012. 
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Nastavnica sam talijanskog jezika u srednjoj školi te sam 
stalni sudski tumač za talijanski jezik.

Zahvaljujući ovoj 
stipendiji, dodatno sam 
se stručno usavršavala 
u Italiji. Dva tjedna 
provela sam u Rimu, 
usavršavajući talijanski 
jezik, upoznavajući  
grad i talijansku kulturu.

Martina 
Lukež
Završila diplomski studij 
talijanskog jezika i književnosti i 
opće lingvistike na Filozofskom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz i živi u Pićnu.

4. GENERACIJA  

—
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Radim u svjetski vodećoj kompaniji koja se bavi istraživa-
njima novih ležišta ugljikovodika. Zbog brzog napretka 
tehnologije odlučio sam uskočiti u tehnološki vlak i 
promijeniti svoju matičnu struku te se educirati i zaposliti 
u okviru domene "Data Science"  s primjenom u geo-
znanosti. S obzirom na struku, nije čudno što volim pla-
ninarenje, ali i biciklizam. Volim razne oblike umjetnosti, 
od fotografije, glazbe pa sve do filmografije i popularno 
znanstvenih knjiga. Najveće postignuće mi je to da sam 
isključivo svojim trudom, nedugo nakon diplome, dobio 
mogućnost zapošljavanja u jednoj od najprestižnijih 
kompanija na svijetu iz domene u kojoj sam educiran. 
Drugo najveće postignuće je moja spremnost na dodat-
nu edukaciju, promjenu struke te ulazak u kompletno 
novi teritorij znanja i iskustava. Nije lako pisati ili govoriti 
o samome sebi pa sam iz tog razloga odlučio pitati curu 
da me opiše. Njene su riječi: "You inspire and encourage 
me every single day!". Mogu samo reći da mi je drago.

Ova  mi je prestižna 
stipendija omogućila da 
pronađem dodatne izvore 
energije i motivaciju da 
diplomiram s natprosječnim 
rezultatima, dostojnim 
ulasku u prestižan klub 
stipendista. Pomogla mi je 
da se postupno pripremam 
na potpuno samostalan 
život.

Kristijan 
Bakarić

—

Završio diplomski studij na 
Rudarsko-geološko-naftnom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Kutine, a danas živi u 
Norveškoj.

2011. / 2012. 
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Zaposlen sam kao developer u svjetski priznatoj IT firmi 
gdje se bavim  integracijom sustava za jedan svjetski 
poznati prehrambeni lanac. Također, sudjelujem u 
stvaranju sustava za upravljanje imovinom iste tvrtke na 
globalnoj razini. Ovo su samo neke od uloga koje sam 
preuzeo na sebe.

Pišem poeziju. Pokušavajući izgraditi humanoidne 
robote, ljudi su i sami postali roboti. Moja poezija 
nadam se dotiče ljude, podsjeća ih da emocije postoje 
i da se trebaju s njima suočiti, ma koliko one teške bile. 
Volio bih jednoga dana objaviti vlastitu zbirku poezije.

Zahvalan sam svojoj obitelji koja me odgajala tako da 
stremim biti dobrim čovjekom.

Da nije bilo ove stipendije 
veoma bih si teško priuštio 
studij u drugom gradu. 
Ujedno je i jedan od 
razloga mog odlaska na 
fakultet u Zagreb. 

4. GENERACIJA  

Zoran
Krišto
Završio diplomski studij na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu. 
Dolazi iz Pule, a danas živi u 
Zagrebu.

—
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Stipendiju sam dobila tijekom srednjoškolskog 
obrazovanja. To je za mene bio golem vjetar u leđa i 
potvrda da se znanje u našem društvu cijeni te da se u 
isto isplati ulagati. Stipendija mi je omogućila kupnju 
prvog prijenosnog računala, a time i puno sati učenja, 
programiranja i istraživanja.

Volim volontirati, čitati i putovati. Volontiranje je 
aktivnost koja me do sada naučila najviše o ljudima i 
načinu na koji želim ići kroz život. Knjige i putovanja 
su ono što koristim za opuštanje i nagradu nakon 
dovršenih obaveza.

Trenutno sam apsolventica 
i pišem diplomski rad o 
tehnikama strojnog učenja 
za klasifikaciju bioloških 
nizova. Svojim najvećim 
postignućem smatram 
spoznaju da se sreća ne 
mjeri matematičarima 
poznatim jedinicama. 

2011. / 2012. 

Marija
Pezić
Studentica diplomskog studija 
na Prirodoslovno-matematičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, 
matematički odsjek.
Dolazi iz Pule, a danas živi u 
Zagrebu. 

—
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Najdraži hobi mi je čitanje, a trenutno je postao i 
svakodnevni posao pretraživanja članaka i literature u 
cilju pisanja doktorske disertacije pod mentorstvom 
mentora Izv.prof.dr.sc. Maura Štifanića i komentorice 
Doc.dr.sc. Jadranke Vraneković. 

Svojim najvećim postignućem smatram stečeno 
znanje tijekom obrazovanja i profesionalnog rada, 
dugogodišnji uspješan rad u kliničkoj praksi i 
organizacija različitih aktivnosti institucionalne i 
izvaninstitucionalne skrbi za starije osobe. 

Imala sam značajnu ulogu u organizaciji i razvoju 
obrazovanja prvostupnika sestrinstva na Sveučilištu Jurja 
Dobrile u Puli.

Stipendija mi je bila nagrada za 
uloženi trud i rad tijekom studiranja i 
omogućila mi je nastavak školovanja 
na poslijediplomskom studiju.  
Trenutno radim kao predavačica i 
voditeljica preddiplomskog stručnog 
studija sestrinstvo na Sveučilištu 
Jurja Dobrile u Puli na Odjelu za 
prirodne i zdravstvene studije. Uz 
to studentica sam druge godine 
doktorskog studija.

4. GENERACIJA  

Dijana 
Majstorović
Studentica na poslijediplomskom 
sveučilišnom studiju biomedicine 
na  Medicinskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz i živi u Potpićnu.

—
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Stipendija mi je omogućila tečaj njemačkog jezika kojeg 
sam pohađala cijelu srednju školu. Osim studiranja 
medicine povremeno radim kao hostesa. U slobodno 
vrijeme vježbam u teretani i uživam u kuhanju. 
Moja okosnica u životu je moja veza.

Demonstratorica sam na 
katedri za medicinsku 
mikrobiologiju i parazitologiju 
na kojoj sam značajno podigla 
prolaznost studenata na 
praktičnom ispitu. Također 
sam radila u laboratoriju na 
longitudinalnim studijama 
vezanim za bakteriologiju. 

2011. / 2012. 

Katarina 
Mucić 
Studentica na Medicinskom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Labina, a danas živi u 
Zagrebu.

—
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Zaposlen sam u kompaniji u kojoj sam se 
specijalizirao za područje industrijske automatike. 
Razvoj softvera u tehničkom uredu i puštanje u pogon 
kompleksnih postrojenja diljem svijeta zanimljiv je 
i dinamičan posao koji pruža veliko iskustvo kako u 
profesionalnom tako i u osobnom smislu.

U slobodno vrijeme volim se baviti sportom jer 
daje osjećaj zadovoljstva, veće energije i pridonosi 
pozitivnom stavu.

Stipendija mi je bila veliko priznanje za ostvareni rad tijekom obrazovanja, ali i 
motivacija za nastavak  te postizanje novih uspjeha.  Između ostalog omogućila 
mi je samostalnost i dodatno usavršavanje engleskog jezika u inozemstvu.

4. GENERACIJA  

2011. / 2012. 

Andrea 
Demetlika
Završio diplomski studij 
na Fakultetu strojarstva i 
brodogradnje Sveučilišta 
u Zagrebu. 
Dolazi iz i živi u Labinu.

—
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Hobi mi je zborsko pjevanje, sviranje 
klavira i putovanje.  

Trenutno sam na 
doktorskom studiju 
matematike i radim 
kao nastavni asistent 
na ETHu u Zürichu, 
švicarskom federalnom 
institutu za tehnologiju.

Verner 
Vlačić 
Završio preddiplomski i 
diplomski studij matematike 
na Sveučilištu u Cambridgeu. 
Trenutno na doktorskom 
studiju matematike na ETHu.
Dolazi iz Rapca, a danas živi u 
Zürichu u Švicarskoj.

—
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Docent sam na Sveučilištu u Lancasteru i radim na 
istraživanju automatskih algoritama za unapređenje 
kvalitete računalnih sustava. Također, predajem kolegije 
vezane uz programsko inženjerstvo na preddiplomskom 
studiju računarstva. 
U slobodno vrijeme sviram bubnjeve. Teško mi je 
zamisliti bolji hobi. Zadovoljstvo koje osjetim nakon što 
odsviram super pjesmu je bez granica. Neizmjerno sam 
zahvalan svojim roditeljima i bratu na punoj podršci i 
savjetima kroz život. Među dražim postignućima mi je 
samostalni odlazak u Britaniju gdje imam priliku raditi s 
odličnim timom softver inženjera.
Neizmjerno mi je zadovoljstvo biti direktno uključen u 
podučavanje tek nešto mlađih kolega i promatrati njihov 
intelektualni rast. Veseli me da će taj trud jednog dana 
uroditi plodom i da će biti uspješni i dalje dijeliti znanja i 
iskustva u izgradnji bolje zajednice.

Još se uvijek rado sjetim jutra 
kada sam zaprimio poziv da 
sam dobio stipendiju. Nakon 
što su me uvjerili da nije šala, 
stipendija mi je otvorila mnoge 
nove mogućnosti, ne samo 
kroz novčanu potporu, nego i u 
budućoj karijeri. Tu je naravno 
i super osjećaj biti nagrađen i 
primijećen među velikim brojem 
odličnih studenata koji se svake 
godine prijave za stipendiju.

Jean
Petrić

—
Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci i doktorski 
studij  na Sveučilištu u Hertfordshireu.
Dolazi iz Labina, a danas živi u 
Lancasteru u Ujedinjenom Kraljevstvu.

3. GENERACIJA  
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Nelson Mandela

Obrazovanje 
je najjače 
oružje koje se
može iskoristiti 
da bi se 
promijenio 
svijet.
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5. Generacija 
stipendista
2012. / 2013. 

Tea Načinović — Labin

Barbara Jurki — Fažana

Gorana Tenčić Klapčić — Pićan

Deni Marić — Labin

David Galant — Sv. Petar u Šumi

Stefan Acopian — Rijeka

David Ivaninić — Pićan
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Stipendija mi je omogućila bezbrižno studiranje, bez nje 
ne bih uspio pokriti troškove studija. Jako sam zahvalan 
svim organizatorima ove jako vrijedne stipendije, a 
posebno Anđelki Toto Ormuž i Nensi Runko.
 

Nisam zaposlen i trenutno tražim posao. Moj hobi je 
grafički dizajn, jer stvaram nešto novo, nešto svoje.

Trenutno sam sâm i nemam svoju obitelj ali joj se 
veselim.

Kao najveće postignuće bih 
naveo uspješno studiranje i 
završetak paralelno dva fakulteta, 
Ekonomskom i Informatike.

Stefan 
Acopian
Završio diplomski studij informatike 
na Odjelu za informatiku i Ekonomski 
fakultet na Sveučilištu u Rijeci.
Dolazi iz Armenije, a danas živi u 
Rijeci.

—
5. GENERACIJA  
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Trenutno radim kao tajnica direktora jedne uspješne firme. 
Volim pisati, razvijati misli i pretvarati ih u stihove, ali to 
ipak nekako stidljivo držim za sebe. Ispunjava me kada na 
papiru vidim nešto što je nastalo iz čiste iskrenosti i jedno-
stavne potrebe za izražavanjem lijepe riječi. To ne bih nuž-
no nazvala hobijem, već potrebom za stvaranjem i ljubavi 
prema riječi općenito koju gajim od malena. Sretno sam 
udana i moja najveća potpora oduvijek su moj suprug, 
roditelji i obitelj. Imati nekoga na koga se mogu osloniti,  
gledam na to kao veliku privilegiju. Svojim najvećim posti-
gnućem smatram završetak studija koji mi se na samome 
početku činio kao nedostižna točka, ali i pronalazak posla 
koje me ispunjava i u kojem mogu iskoristiti svoje znanje 
stečeno na fakultetu. Marljivost i predanost pokazali su se 
savršenom formulom za postizanje željenog cilja. Završe-
tak studija i ostvarenost na obrazovnoj razini značila mi je i 
ostvarenost na osobnoj  i društvenoj.

Stipendiju sam doživjela kao osobnu 
pobjedu, poput osobnog rasta. Dala mi 
je vjetar u leđa, bila je znak da mogu 
sve što naumim, utjecala na razvoj 
samopouzdanja. Doživjela sam to kao 
nešto vrlo vrijedno i danas na to tako 
gledam. U financijskom mi je smislu 
olakšala studiranje. Uz to omogućila mi 
je dugo željena putovanja, kao nagradu 
za sav trud i posvećenost studiju.

2012. / 2013. 

Gorana 
Tenčić 
Klapčić
Završila diplomski studij kroatistike 
i preddiplomski studij anglistike na 
Filozofskom fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pićna, a danas živi u Nedešćini.

—
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Stipendija, osim što mi je olakšala troškove studiranja 
na fakultetu u Rijeci, omogućila je i pokrivanje dijela 
troškova studiranja na nimalo jeftinom zagrebačkom 
MBA programu na privatnom sveučilištu. 

Odnedavno sam zaposlen u firmi za 
razvoj gorivih ćelija na vodik, na poziciji 
razvojnog inženjera, odgovornog za 
numeričke simulacije na fluidima. 
Cilj razvoja je proizvod namijenjen 
autoindustriji s velikim potencijalom 
smanjenja stakleničkih plinova i razvoja 
obnovljivih izvora energije.

5. GENERACIJA  

Deni
Marić
Završio diplomski studij na Fakultetu 
strojarstva i brodogradnje Sveučilišta 
u Rijeci i Zagrebačku školu ekonomije 
i menadžmenta u Zagrebu.
Dolazi iz Labina, a danas živi u  
Aalborgu u Danskoj.

—

U slobodno vrijeme, osim čitanja o tehničkim 
dostignućima, bavim se i raznim sportovima. Često 
trčim i plivam, a uz fizičku aktivnost razmišljam o poslu 
ili životu. Ispušni mi je to ventil jer kao i većina razvojnih 
inženjera ponekad nisam zadovoljan svojim odlukama i 
često mislim da se stvari mogu napraviti boljim. 

Imam predivne roditelje koji su još uvijek spremni slušati 
me i biti mi potpora. Podarili su mi godinu dana mlađeg 
brata s kojim sam uživao odrastati kao i 8 godina mlađu 
sestru koju svi volimo. Živim život punim plućima, 
uvjeren da ću uspjeti dohvatiti sva velika postignuća 
koja su preda mnom. 

Kao srednjoškolac  sanjario sam o raketnom programu 
Tada mi je svemir djelovao gotovo dostižnim. Naravno, 
moji su roditelji brižljivo pazili da moji pothvati nisu 
opasni po život. 
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Stipendija mi je omogućila učenje njemačkog jezika i 
bila mi je pomoć u podmirivanju troškova odlaska na 
razmjenu studenata u Njemačku.  

U slobodno vrijeme treniram, učim strani jezik, a 
planiram upisati i tečaj plesa.

Tea 
Načinović
Studentica na Medicinskom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci. 
Dolazi iz Labina, a danas živi 
u Rijeci.

—

Moje najveće postignuće 
je to što uspješno studiram 
ono što sam oduvijek željela 
i planiram po završetku 
istog i dalje napredovati 
u profesionalnom smislu. 
Pozitivna sam, nasmijana i 
altruistična osoba.
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Stipendija mi je uvelike olakšala studentski život u 
Zagrebu i  omogućila mi je da financijski rasteretim 
roditelje. Iako su troškovi studiranja poprilično 
visoki, uspio sam si priuštiti i nekoliko putovanja s 
prijateljima. 

Odmah po završetku fakulteta zaposlio sam se u 
lokalnoj tvrtki koja se bavi eksploatacijom i preradom 
arhitektonsko-građevnog kamena. Radim kao tehnički 
rukovoditelj grupe kamenoloma i zadovoljan sam 
poslom, pogotovo zbog toga što radim na terenu. 

U slobodno vrijeme bavim se trčanjem i biciklizmom. 
Često idem na razne atletske i treking utrke, i to na 
duže dionice. Nastupio sam dva puta na ultratrail utrci 
"100 milja Istre", jednom na dužini od 70 km, drugi put 
na 110 km te sam oba puta uspješno završio utrku. Te 
mi utrke puno znače. Volim provoditi puno vremena u 
prirodi. Često idem na šetnju s psom, a ponekad i na 
planinarenje.

Posebno mi je drago da sam završio 
fakultet sa summa cum laude 
diplomom što znači da sam  magistar 
s najvećom pohvalom. Dobitnik sam 
i tri dekanove nagrade Rudarsko-
geološko-naftnog fakulteta te 
rektorove nagrade Sveučilišta u 
Zagrebu. Postignuće je i što sam 
se uspio zaposliti odmah nakon 
završetka fakulteta.

5. GENERACIJA  

David
Ivaninić
Završio diplomski studij na 
Rudarsko-geološko-naftnom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz i živi u Pićnu.

—
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Benjamin Franklin

Investicija 
u znanje 
isplaćuje 
najbolje 
kamate.
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Nermina Piragić Hadžović — Nedešćina

Josip Krizmanić — Pazin

Nikola Baćac — Labin

Tea Butković — Pula

Nikola Benazić — Pićan

Ermin Ismić — Raša

Zrinka Lešić — Pazin

Tamara Fable — Kršan

Martina Štrkalj — Rupalj

6. Generacija 
stipendista
2013. / 2014. 



70

Trenutno sam u procesu priznavanja diplome u 
Njemačkoj, a do tada radim na mjestu medicinske sestre 
i njegovateljice u staračkom domu.

Stipendija mi je omogućila da 
uskladim svoje tadašnje studijske 
obaveze i da uspješno završim 
odabrani studij.

6. GENERACIJA  

Završila diplomski studij 
na Medicinskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci
Dolazi iz Labina, a danas živi 
u Duisburgu u Njemačkoj.

Nermina 
Piragić 
Hadžović

—

U slobodno vrijeme bavim se slikanjem i pisanjem. To 
me jako opušta i odlično je za fokusiranje misli.

Trenutno moj suprug i ja se nadamo da ćemo uskoro 
proširiti našu malu obitelj. Uživamo u našem kućnom 
ljubimcu, maloj papigi.

Ne bih to nazvala najvećim postignućima, nego nešto 
što me čini  ponosnijom i zahvalnijom. Jedna od njih 
je svakako završen studij, ali i selidba u drugu državu 
nakon uspješnog intervjua na njemačkom jeziku. Bez 
moje obitelji ništa ne bi bilo isto.
Volim umjetnost, odlaske u muzeje i izložbe, putovanja s 
mužem, učenje i čitanje.
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Odmah po završetku fakulteta studija zaposlio sam se 
u privatnoj tvrtki u Opatiji, gdje već četiri godine radim 
kao inženjer na sustavima klimatizacije, grijanja i hla-
đenja. Prvu trećinu radnog iskustva stekao sam radeći 
za istu tvrtku na projektu "Međunarodne zračne luke 
Zagreb", gdje sam obavljao poslove organizacije i vo-
đenja radova na većem broju strojarskih instalacija. Na 
navedenom sam poslu stekao bogato poslovno iskustvo 
te sam usavršio brojne komunikacijske i organizacijske 
vještine koje su mi od velike koristi u poslovnom, ali i 
privatnom životu. Gledajući s poslovnog aspekta, ovaj 
projekt predstavlja jedno od mojih najvećih postignuća. 
Fotografija je moj najdraži hobi. Volim prikazati emocije, 
pažljivo birajući kadar, a fotoaparat mi omogućava pri-
kazati objekte  te zabilježiti trenutke i prizore iz različitih 
perspektiva. Posebno me zanima i proučavanje filmske 
industrije i gledanje filmova različitih žanrova. Iznimno 
sam ponosan i zahvalan svojoj obitelj koja me uvijek 
podržavala. Svaki slobodni trenutak nastojim provesti 
okružen prijateljima s kojima često putujem u različite 
zanimljive europske destinacije, a najveća mi je želja 
posjetiti Kubu i zemlje Latinske Amerike.

Dobiti ovu stipendiju 
izvrsnosti za mene je 
prvenstveno bila velika 
čast, ali istovremeno 
i odgovornost te 
motivacija za daljnji 
napredak, profesionalno 
usavršavanje i osobni 
razvoj.

2013. / 2014. 

Josip 
Krizmanić
Završio diplomski studij na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pazina, a danas živi u Rijeci.

—
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Trenutno radim kao automatičar u tvornici duhana. 
Član sam tima za provedbu jedne direktive vezane uz 
industriju u kojoj radim. 

U slobodno vrijeme bavim se izradom glazbenih 
instrumenata, posebice električnih gitara. Također kad 
stignem sviram gitaru, pogotovo onu koju sam izradim. 

Osim sviranja užitak mi je šetnja u prirodi s curom.

Nikola 
Baćac

—
Završio diplomski studij 
na Tehničkom fakultetu 
Sveučilišta u  Rijeci.
Dolazi iz i živi u Labinu.

6. GENERACIJA  

Stipendija mi je znatno 
olakšala zadnju godinu 
studija. Mogao sam 
se potpuno posvetiti 
izradi diplomskog rada 
i polaganju ispita bez 
potrebe za razmišljanjem 
o financiranju stanovanja 
i ostalih troškova.
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Trenutno studiram na diplomskom studiju, smjer urbano 
inženjerstvo. Uz studiranje povremeno i radim, ali 
naravno, faks je na prvom mjestu.

Imam puno hobija, ali nažalost premalo vremena za sve. 
Volim crtati, fotografirati, kuhati i peći kolače. Najviše 
od svega volim planirati iznenađenja i izrađivati razne 
poklone za moje najbliže jer im time izmamim osmijeh 
na lice.
 
Moje najveće postignuće je za sada završetak 
preddiplomskog studija. Nadam se da će se trud i rad 
isplatiti te da će u budućnosti biti još većih uspjeha

Vesela sam i vedra osoba, uvijek spremna pomoći 
drugima. Komunikativne i kreativne prirode te izrazito 
bujne mašte.

Zahvaljujući stipendiji, moj nastavak 
školovanja postao je puno lakši i 
bezbrižniji. Umjesto posla, slobodno 
vrijeme posvetila sam učenju, 
hobijima, druženju s prijateljima i 
naravno odabiru fakulteta, koji sam 
kasnije i upisala. 

2013. / 2014. 

Tea 
Butković
Studentica diplomskog studija 
na Građevinskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pule, a danas živi u Rijeci.

—
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Još dok sam bio 
srednjoškolac, stipendija mi 
je pomogla u sufinanciranju 
prijevoza do škole dok sam 
ostatak iskoristio za kupnju 
prijenosnog računala koje je 
bilo potrebno.

6. GENERACIJA  

Student na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pićna, a trenutno 
živi u Zagrebu.

Nikola 
Benazić

—

Vožnja biciklom je uvijek dobar način da održim sportski 
duh i malo odmorim mozak. Osim toga u slobodno 
vrijeme odlazim i na ples jer mi je želja naučiti plesati.

Najveća postignuća su ona mala, a jedno od njih je 
pomoći nekome da  ostvari svoj cilj i taj me osjećaj 
ispunjava.
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Vjerojatno imam i previše hobija, sve od bicikliranja i 
planinarenja preko kuhanja i učenja raznih novih vještina 
pa do vođenja raznih projekata, kako softverski orijenti-
ranih tako i izrade novih uređaja.

Moji roditelji me podržavaju u mojim aktivnostima i 
čak me uče kuhanju, automehaničarskim popravcima i 
drugim stvarima, a moj brat me iznimno motivira i jako 
mi je pomogao prilikom jednog teškog perioda u mom 
životu te me naučio nositi se s problemima u životu.

Iskreno, najveće postignuće mi je to što sam naučio 
kako biti potpora i motivator svojim prijateljima i pomo-
gao im u savladavanju nekih njihovih životnih problema. 
Želim zahvaliti bratu koji mi je puno pomogao da ste-
knem ta znanja i vještine. Osim toga ponosan sam što 
sam bio asistent u projektiranju elektrane.

Ja sam jednostavan čovjek koji radi što voli i uživa u 
životu.

Stipendija je meni i cijeloj 
mojoj obitelji financijski jako 
puno pomogla. Trenutno 
nisam zaposlen, ali sam 
radio više različitih poslova, 
uključujući inženjerske 
poslove u automatici i 
energetici, a bio sam i 
demonstrator na fakultetu. 
Uz to, i dalje pokrećem i 
vodim projekte, a trenutno 
se bavim projektom izrade 
hibrida ručnog sata i 
punokrvnog računala.

Ermin
Ismić
Student na Fakultetu elektrotehnike i 
računarstva Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz Raše, a trenutno živi u  
Zagrebu.

—

2013. / 2014. 
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Stipendija mi je omogućila nastavak 
školovanja na oba fakulteta koja 
sam u to vrijeme pohađala. Naime, 
jedan od njih je bio privatan i svaka 
godina je bila jako skupa te si to 
sama nikako ne bih mogla priuštiti. 
Zahvaljujući stipendiji sam sada 
specijalistica međunarodnih odnosa 
i diplomacije.

6. GENERACIJA  

Završila diplomski studij 
na Filozofskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu i Visoku 
školu međunarodnih odnosa i 
diplomacije Dag Hammarskjöld. 
Dolazi iz Pazina.

Zrinka 
Lešić

—

Trenutačno radim u odjelu odnosa s klijentima jedne 
zapadnoeuropske banke. 

Prije par mjeseci sam u slobodno vrijeme počela pisati, 
sebi za dušu. Tijekom školovanja mnogo puta moramo 
pisati za druge, za dobru ocjenu, o stvarima koje nas 
možda i ne zanimaju te to može stvoriti averziju prema 
čitanju i pisanju. Ja sam odmalena voljela oboje, te sam 
shvatila da se trebam odmaknuti i dati si priliku da to 
opet zavolim.

U sretnom sam braku već dvije godine. Oduvijek imam 
potporu svoje mnogobrojne obitelji usprkos fizičkoj 
udaljenosti. 
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Kao liječnica, zaposlena sam u Istarskim domovima 
zdravlja, trenutno na četverogodišnjoj specijalizaciji 
obiteljske medicine. Ove godine upisala sam i 
poslijediplomski sveučilišni studij Biomedicine na 
Medicinskom fakultetu u Rijeci. 

Članica sam plesne sekcije KUD-a Ivan Fonović Zlatela, 
a dio slobodnog vremena izdvajam i za volonterski rad 
u Gradskom društvu Crvenog križa Labin. Pomaganje 
ljudima sastavni je dio mog životnog poziva, čini me 
sretnijom i potpunijom osobom.
 
Završetkom Medicinskog fakulteta ostvarila sam prvu 
stepenicu svog životnog opredjeljenja, a to je pomagati 
ljudima da očuvaju ono najvrjednije, svoje zdravlje. 
Želim se i dalje profesionalno usavršavati i educirati.

Stipendija je bila 
svojevrsno priznanje 
za moj dotadašnji rad, 
dokaz da je znanje 
još uvijek „in“ i dala 
mi je vjetar u leđa za 
stjecanje novih znanja 
i vještina. 

Tamara 
Fable

—

Završila Medicinski fakultet 
Sveučilišta u Rijeci, a trenutno je na 
posljediplomskom sveučilišnom 
studiju Biomedicine na Medicinskom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.

2013. / 2014. 
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Stipendija mi je omogućila putovanje po Balkanu nakon 
povratka s programa razmjene studenata na kojem 
sam ne samo upoznala nove kulture nego stekla brojne 
prijatelje s kojima sam još danas u kontaktu.  

Zadnje četiri godine radim u srednjoj školi gdje 
predajem tehničko crtanje i računalstvo. 

Izlete u prirodi bih trenutačno opisala kao najdraži hobi. 
Uz to, bavim se dizajnom i umjetnošću svih vrsta te 
odvajam otpad u nadi da će se reciklirati.

Svakim danom sve više shvaćam koliko sam sretna i 
blagoslovljena jer imam predivne prijatelje i obitelj na 
koju mogu računati i u dobru i u zlu. 

Nadam se da ću za jedno deset godina i dalje biti ovako 
nasmiješena kao na sadašnjoj fotografiji.

Volim se našaliti i reći da sam 
uspjela ostati čovjekom u 
ovakvo kaotičnom društvu. 
A od materijalnih postignuća, 
to je definitivno diploma i taj 
dan mi je do sada najsretniji u 
životu. 

Martina 
Štrkalj
Završila diplomski studij 
na  Grafičkom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz Ruplja, a danas 
živi u Zadru.

—
6. GENERACIJA  
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Michelle Obama

Znanje je 
jedina stvar 
koju ti ljudi 
ne mogu 
oduzeti. 
I vrijedno je 
ulaganja.
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Valnea Vretenar — Potpićan

Monika Mačkić — Labin

Marino Voćanec — Labin

Ardian Pantina — Pićan

Karlo Nežić — Buzet

Iva Mikolić — Pula

Marko Frankola — Raša

Neven Zulijani — Nedešćina

Jasmina Ribarić — Pazin

7. Generacija 
stipendista
2014. / 2015. 
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Moj hobi je fotografiranje. Često uzmem fotoaparat i 
fotkam u prirodi jer me priroda opušta i inspirira. Zalju-
bila sam se u tu vrstu umjetnosti još kao mala djevojčica. 
Tokom studija fotografija mi je bio izborni predmet i  
puno interesantnih stvari sam tada naučila. Pomogla mi 

Stipendija mi je omogućila puno toga. 
Prvo, normalan i lagodan studentski 
život koji mi je u tom trenutku stvarno 
puno značio. Drugo, priuštila sam si 
natjecanja na kojima sam postigla 
sjajne rezultate.

7. GENERACIJA  

Valnea 
Vretenar 
Studentica na umjetničkoj akademiji u 
Splitu, trenutno na Erasmus  razmjeni 
na studiju solo pjevanja na Akademiji za 
glasbo u Ljubljani.
Dolazi iz Pićna, a danas živi u Bjelovaru.

—

je da vidim stvari koje prije ne bih ni primijetila. To je 
tako dragocjeno! Također me zanima ulična fotografija 
i naravno glavni krivac za to je slavni francuski fotograf 
ulične fotografije Henri Cartier-Bresson. Te trenutke koje 
on uhvati u fotografiji su nešto posebno. Živim s dečkom 
u Bjelovaru i čekamo bebu. Moji roditelji, brat i sestra 
žive u Istri. Tokom studija osvojila sam niz prvih i drugih 
nagrada na međunarodnim natjecanjima, kao solistica i 
članica komornog sastava. Izdvojila bih natjecanje 'Mag-
da Olivero International Voice Competition' u Milanu, 
gdje sam prošla u polufinale. Potom, Međunarodno 
pjevačko natjecanje 'Lav Mirski' u Osijeku, gdje sam 
osvojila 1.nagradu. Dobitnica sam rektorove nagrade za 
izvrsnost u akademskoj godini 2016. /2017. Obožavam 
kuhati i to me opušta. Činjenica je da smo mi, operni 
pjevači, vrsni gurmani. U slobodno vrijeme, osim klasike 
slušam i pjevam sevdah. Društvena sam osoba i volim 
upoznavati nove osobe, sklapati nova prijateljstva. U 
slobodno vrijeme sviram klavir, sebi za dušu.
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Stipendija mi je omogućila da se tijekom te akademske 
godine više posvetim stvarima koje me zanimaju 
u medicini te sudjelovanje na brojnim tečajevima i 
kongresima koji su doprinijeli razvitku daljnje karijere. 
Dobivanje stipendije pokazalo mi je da se trud isplati i 
nagrađuje te da i dalje ustrajem u svojim snovima.

Trenutno sam na specijalizaciji iz abdominalne kirurgije 
u KBC-u Sestre milosrdnice u Zagrebu.

Tijekom dvogodišnjeg rada na hitnoj pomoći naučila 
sam važnost timskog rada i upornosti. Bez obzira na sva 
postignuća važno je uvijek kretati se prema naprijed, 
postavit si nove ciljeve i pri tome nikad ne zaboraviti 
ostati čovjek spreman pomoći drugima.

U slobodno vrijeme volim 
putovati u strane zemlje 
i čitati. To su najbolji 
načini za upoznavanje 
svijeta, a time i samog 
sebe te si  tako stvaram 
trajne uspomene 
Najveće postignuće je 
i ostvarenje moje želje, 
dobivanje specijalizacije iz 
abdominalne kirurgije.

2014. / 2015. 

Monika 
Mačkić
Završila studij medicine 
na Medicinskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Labina, a danas 
živi u Zagrebu.

—
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Stipendija mi je bila od velike pomoći u financijskom 
smislu. Osim toga, stekao sam nova iskustva i upoznao 
nove ljude iz različitih domena.

Mislim da su moje najveće vrline upornost, marljivost i 
želja za stalnim napretkom.

Moje najveće postignuće je to što sam 
dvije godine za redom dobio nagradu 
Josip Lončar koja se dodjeljuje 1% 
najuspješnijih studenata u generaciji. 
Druge godine sam bio na apsolutno 
prvom mjestu.

7. GENERACIJA  

Marino 
Voćanec
Student na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Labina, a trenutno 
živi u Zagrebu.

—
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Stipendija mi je financijski olakšala završetak 
srednjoškolskog obrazovanja i odlazak na fakultet i na 
tome sam neizmjerno zahvalan.

Radio sam  kao softverski inženjer 8 mjeseci u Zagrebu, 
a trenutno sam fokusiran na završni rad i završetak 
preddiplomskog studija. 

Hobi u kojeg ulažem najviše vremena je penjanje i u taj 
sam se sport naprosto zaljubio. Također, volim trčati, a 
znam i pročitati pokoju knjigu kad za to nađem vremena.

Ponosan sam na sve što 
sam do sada naučio kao i 
na lijepa poznanstva koja 
sam stekao.  Uz to, sretan 
sam što sam imao priliku 
raditi u struci na poslu koji 
mi je otvorio mnoga vrata 
i proširio profesionalne 
horizonte. 

2014. / 2015. 

Ardian 
Pantina
Student preddiplomskog 
studija na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pićna, a trenutno 
živi u Zagrebu.

—
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Stipendija mi je omogućila da novce uložim u vlastitu budućnost. Pošto sam ju 
primao u srednjoj školi, odlučio sam iznos sačuvati te sam na početku fakulteta 
kupio knjige koje su mi bile potrebne za studij, a ostatak sam iskoristio za džeparac.

7. GENERACIJA  

Student na Medicinskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Buzeta, a trenutno živi u 
Zagrebu.

Karlo
Nežić

—

Trenutno studiram na Medicinskom fakultetu u Zagrebu.

U slobodno vrijeme volontiram u CroMSIC-u, udruzi 
studenata medicine. Pošto sam tijekom srednjoškolskog 
obrazovanja volontirao u raznim udrugama, odlučio 
sam to nastaviti i na fakultetu. Osim toga, kad god mi 
to fakultetske obveze dopuštaju, obožavam odlaziti na 
koncerte i družiti se s prijateljima.

Svojim najvećim postignućem smatram to što 
sam tajnik Zagrebačke podružnice Međunarodne 
udruge studenata medicine - Hrvatska (CroMSIC) te 
demonstrator na katedri za medicinsku biologiju.
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U slobodno vrijeme obožavam čitati knjige i mange 
- japanske stripove te gledati filmove, serije i anime. 
Također, crtam i slikam, heklam i pletem. Kćerka sam 
roditelja koji su mi omogućili sve što su mogli u skladu 

Stipendija mi je omogućila 
da financijski rasteretim 
roditelje u četvrtom 
razredu srednje škole u 
vrijeme pripreme za upis 
na fakultet. Trenutno 
iščekujem natječaj za 
stažiranje u struci i aktivno 
se bavim rukometom u 
Ženskom rukometnom 
klubu Zamet. Pjevam u 
zboru Vokalni studio Rijeka. 

Iva
Mikolić

—

Završila preddiplomski stručni studij 
fizioterapije na Fakultetu zdravstvenih 
studija Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pule, a trenutno živi u Rijeci.

2014. / 2015. 

sa svojim mogućnostima i imam dvije sestre. Najveće 
postignuće u akademskom pogledu je što sam uspješ-
no završila i srednju školu prirodoslovno-matematički 
smjer u Gimnaziji u Puli i fakultet. Za vrijeme srednje ško-
le igrala sam za kadetsku i juniorsku žensku rukometnu 
reprezentaciju Hrvatske 1996. godište te igrala u naci-
onalnom dresu na  Europskom rukometnom prvenstvu 
za djevojke U-17 u Poljskoj 2013. godine. Na sportskom 
planu mi je najveće postignuće osvajanje zlatne medalje 
u ženskom rukometu s ekipom Sveučilišta u Rijeci na Eu-
ropskoj univerzijadi 2016. održanoj u Rijeci i Zagrebu, te 
osvajanje 8. mjesta s hrvatskom ženskom rukometnom 
reprezentacijom na Europskom rukometnom prvenstvu 
za djevojke U-17 u Poljskoj 2013. godine. Postignućem 
smatram i to što sam okružena ljudima koji me vole i 
cijene ovakvu kakva jesam i pomažu mi u ispunjenju 
mojih ciljeva i snova. Na tome puno hvala mojoj obitelji, 
ali i prijateljima. 
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Trenutno sam zaposlen u marketinškoj 
agenciji kao digitalni dizajner u 
Dublinu i stječem internacionalno 
iskustvo u polju vizualnih komunikacija 
i digitalnog dizajna. Uz posao 
sudjelujem na kulturnim projektima 
gdje sam zadužen za izradu svih 
vizualnih materijala.

7. GENERACIJA  

Neven 
Zulijani
Završio diplomski studij na Grafičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Svete Nedelje, a danas živi u 
Dublinu u Irskoj.

—

Stipendija mi je bila nagrada za moj uloženi trud, rad 
i volju. Indikator dobrog smjera kojeg sam si postavio 
još u srednjoj školi, nastavio na fakultetu, a kasnije i 
u karijeri. Olakšala mi je daljnje studiranje i bavljenje 
izvannastavnim aktivnostima kao i nabavu alata za 
profesionalni razvoj.

Priroda je uvijek bila dio moje svakodnevice tako da što 
više vremena provodim planinareći ili u vožnji biciklom.
Obitelj mi je bila najveća potpora i oslonac, pogotovo 
tijekom školovanja.

Dosadašnje najveće postignuće bilo je biti član i voditelj 
eSTUDENT tima za vizualne komunikacije, pobijediti na 
studentskom natjecanju Vizionar te u poslovnom svijetu 
biti treći na Young Lions natjecanju dizajnera 2018. 
godine.
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Bila sam iznimno počašćena dobivenom stipendijom. Li-
jepo je znati da se trud isplati te da je on prepoznat i na-
građen. Smatrala sam ju poticajem za daljnju predanost 
i motivaciju u postizanju izvrsnih rezultata. Omogućila 
mi je kvalitetniji nastavak studiranja, odlazak na stručna 
usavršavanja i osposobljavanja te olakšala boravak u 
Zagrebu i Ljubljani u sklopu razmjene studenata.

Volim boraviti u prirodi. Tako da su moji hobiji planina-
renje i bicikliranje. Na taj način osim što se rekreiram, 
mogu uživati u prekrasnim krajolicima. Naravno, uvijek 
volim ići s dobrim društvom i tako napuniti baterije.

Nedavno sam se udala, trenutno planiramo medeni 
mjesec i jako se veselimo tome. U sve što radim unosim 
puno truda, energije, vremena i emocije. Jako mi je sta-
lo do moje obitelji i prijatelja. Volim pomagati drugima, 
družiti se, biti pozitivna i uvijek nasmijana.

Od 2016. godine radim 
na razvoju aplikacija 
i alata za prikaz 
prostornih podataka, 
odnosno razvoju 
geoinformacijskog 
sustava. Okružena sam 
odličnim kolegama, 
radna atmosfera je 
poticajna i pozitivna.

2014. / 2015. 

Jasmina 
Ribarić
Završila diplomski studij 
na Geodetskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Brajkovići, 
a danas živi u Umagu.

—
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Ana Zulijani — Nedešćina

Sandi Šupljina — Potpićan

Ivana Butković — Žminj

Bernard Blagajčević — Pula

Katerina Černjeka — Motovun

Adi Tufek — Rovinj

Erik Škopac — Labin

Filip Špiranec — Bjelovar

8. Generacija 
stipendista
2015. / 2016. 
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Smatram da je jedan od mojih 
najvećih uspjeha odlazak u Veneciju 
na studij i to što sam unatoč 
brojnim nedaćama uspjela ovladati 
talijanskim jezikom na visokoj razini. 
Ovdje sam stekla mnogobrojne 
prijatelje, vještine i znanja koji će mi 
poslužiti u budućem radu.

8. GENERACIJA  

Ana 
Zulijani
Završila Akademiju primijenjenih 
umjetnosti Sveučilišta u Rijeci, a trenutno 
je studentica diplomskog studija na 
Accademia di Belle Arti di Venezia, Italija.
Dolazi iz Svete Nedelje.

—

Dobivanje stipendije za mene je značilo priznavanje 
dosadašnjeg truda i akademskog uspjeha kao i lakše 
ostvarivanje budućih ciljeva. Ponajviše mi je omogućila 
da lakše snosim troškove likovnih materijala i  time mi 
omogućila bolju pripremu za prijemni ispit diplomskog 
studija.

Trenutačno sam na posljednjoj godini diplomskoga 
studija slikarstva što znači da svu energiju usmjeravam 
na pisanje diplomskoga rada i slikanje te posjetu izlož-
bama.
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Sandi 
Šupljina
Završio Tehnički fakultet 
Sveučilišta u Rijeci. 
Dolazi iz Pićna.

—

2015. / 2016. 



Zaposlena sam kao doktorica dentalne medicine.

Obožavam boraviti u prirodi pa su moji hobiji trčanje i 
trekking. Imam želju planinariti i voljela bih upisati tečaj 
plesa.

S obzirom da sam oduvijek bila 
odlična učenica, za mene je 
stipendija, koju sam dobila na 
zadnjoj godini studija, bila nagrada 
za cijelo moje školovanje. Bila 
je to potvrda da se trud isplati i 
cijeni. Omogućila mi je financijski 
bezbrižan kraj školovanja i 
otvaranje nove stranice u životu.

Ivana 
Butković
Završila studij dentalne 
medicine na Medicinskom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz i živi u Žminju.

—
8. GENERACIJA  
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Ova prestižna stipendija mi je 
omogućila financijsku stabilnost i 
bezbrižnost za vrijeme studiranja. 
Osigurala mi je i budžet za putovanja 
te upoznavanje drugih običaja i 
kultura. Pokazala mi je da se izvrsnost i 
zalaganje cijeni. Nošen takvim vjetrom 
u leđa nastavio sam nizati uspješne 
rezultate na diplomskom studiju. 

Bernard 
Blagajčević
Završio diplomski studij na matematičkom 
odsjeku PMF-a na Sveučilištu u Zagrebu, 
a trenutno je  na  poslijediplomskom 
specijalističkom studiju aktuarske 
matematike
Dolazi iz Pule, a danas živi u Zagrebu.

—

Zaposlen sam u aktuarskom odjelu jednog 
osiguravajućeg društva. Trenutnu pohađam 
poslijediplomski specijalistički studij aktuarske 
matematike na kojem postižem izvrsne rezultate.

U slobodno vrijeme uživam u prirodi, fotografiranju 
te posjetu rodnoj Puli. Vesele me i putovanja kao i 
istraživanja drugih zemalja.

U cilju olakšanja posla svima nama, trudim se djelovati i 
primjenjivati naučena znanja kako bi se poslovni procesi 
oko nas odvijali što efikasnije.

Primio sam nagradu fakulteta za izuzetan uspjeh te 
pohvalu za najboljeg studenta matematičkog odsjeka. 
Obranio sam diplomski rad s najvećom pohvalom, 
summa cum laude.
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Konzultantica sam u sektoru zdravstva tvrtke u kojoj 
se bavim održavanjem, razvojem i implementacijama 
bolničkog informacijskog sustava koji se koristi u 
većini bolnica diljem Hrvatske. Također sam studentica 
2. godine doktorskoga studija Odjela za informatiku, 
Sveučilišta u Rijeci. 

Svoje slobodno vrijeme provodim aktivno. Rekreativno 
se bavim odbojkom, a volim i planinariti. 

Nakon profesionalne odbojkaške karijere odbojka je 
postala sastavni dio mog slobodnog vremena. A uz 
dobru ekipu, vjerujem da će tako biti još neko vrijeme.

Stipendija mi je značila dodatno 
priznanje i nagradu za trud, 
odricanje i uspjehe koje sam 
postizala kao izvrsna studentica 
iako sam tijekom cijelog 
školovanja bila aktivna sportašica. 
Posebno me motivirala na 
početku doktorskoga studija.

Katerina 
Černjeka
Studentica doktorskog 
studija informatike na 
Odjelu za informatiku na 
Sveučilištu u Rijeci.
Dolazi iz Karojbe.

—
8. GENERACIJA  
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Filip 
Špiranec 
Završio diplomski studij 
na Ekonomskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz Bjelovara, a danas 
živi u Zagrebu.

—

Trenutno sam zaposlen u najvećoj brokerskoj kući u 
Hrvatskoj i regiji.

Moji hobiji su šah i košarka, a najviše uživam provodeći 
vrijeme sa četverogodišnjim sinom.

U poslovnom segmentu radio sam na nekim od najvećih 
transakcija i restrukturiranju poduzeća u Hrvatskoj, no 
ipak bih kao najveće postignuće istaknuo svog sina koji 
mi je najveći ponos.

Pozitivna sam i energična osoba, dugoročno želim 
značajno doprinijeti stvaranju što boljeg i ugodnijeg 
svijeta za buduće generacije.

Stipendija mi je 
značajno doprinijela 
u jednom od 
najzahtjevnijih 
trenutaka u životu, 
kada sam dobio 
dijete na trećoj 
godini studija.

2015. / 2016. 



10.
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Marta Golja — Tupljak

Nikola Ardalić — Pazin

Mario Bugarin — Nedešćina

Toni Juričić — Labin

Katarina Belačić — Daruvar

Matko Burul — Labin

Dino Hošnjak— Pula

Luka Silov — Labin

Saša Šterpin — Cerovlje

Klara Crismanich — Rovinj

Lara Brmbolić — Pula

9. Generacija 
stipendista
2016. / 2017. 
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Smatram kako mi je najveće postignuće 
to što sam upisala dobar i humani 
fakultet zahvaljujući kojem ću moći 
pomagati ljudima. Jako sam ponosna 
što sam do sada sve ispite i obaveze 
položila na vrijeme te vjerujem kako 
ću za nekoliko godina dobiti željenu 
diplomu i početi raditi posao iz snova.

9. GENERACIJA  

Studentica na Pravnom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu, Studijski centar 
socijalnog rada 
Dolazi iz Pićna, a trenutno živi u Zagrebu.

Marta 
Golja

—

Stipendija mi je puno pomogla u mom daljnjem 
školovanju i omogućila mi da si olakšam završetak 
srednje škole i ostvarim neke želje koje bih bez nje puno 
teže ostvarila. Jako me motivirala i imala sam još veću 
želju za daljnjim postignućima i uspjesima. 

Trenutno studiram, ali povremeno radim kako bih lakše 
pokrila mnoge studentske troškove. Trenutno nemam 
puno slobodnog vremena zbog mnoštva obaveza na 
fakultetu, ali rado vježbam i provodim vrijeme u prirodi. 

Jako sam sretna što imam dobru i poticajnu obitelj 
koja me motivira da budem uspješna i tako mi uvelike 
olakšava studiranje. Volim svaki slobodan trenutak kada 
sam kod kuće provoditi s njima. 

Marljiva sam, energična i ambiciozna osoba. Uvijek sam 
spremna pomoći drugima i biti im na raspolaganju. 
Volim učiti nove i zanimljive stvari, družiti se, upoznavati 
nove ljude i stjecati nova iskustva.
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Stipendija mi 
je  financijski 
rasteretila roditelje 
i time puno 
pomogla u mom 
srednjoškolskom 
obrazovanju.

Mario 
Bugarin

—

Student na Tehničkom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci, studij elektrotehnike.
Dolazi iz Labina, a trenutno živi u Rijeci.

2016. / 2017. 

Zbog fakultetskih obaveza stignem jedino raditi po ljeti 
sezonske poslove.

Hobi mi je nogomet kojim se od malena bavim 
rekreativno.

Svojim najvećim postignućem smatram to što sam 
upisao željeni fakultet i za sada mi sve ide po planu.
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Stipendija mi je financijski olakšala 
posljednju godinu studiranja i 
omogućila da investiram u audio-
vizualni projekt koji je još uvijek u 
punom pogonu. Također, smatram 
da je bila od krucijalne važnosti 
za moje obrazovanje jer je toliko 
prestižna da je motivacijski 
djelovala poput stepenica koje su 
me odvele do doktorskog studija.

Toni
Juričić
Završio diplomski studij komparativne 
književnosti na Filozofskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu, a trenutno je na 
doktorskom studiju na Sveučilištu u 
Durhamu.
Dolazi iz Labina, a danas živi u 
Durhamu u Velikoj Britaniji.

—

Moj interdisciplinarni doktorski projekt usmjeren je na 
anatomiju groteske (post)jugoslavenske kinematografije.

Snimanje glazbenih spotova mi je hobi jer spaja 
moje dvije ljubavi: glazbu i video. Na taj način mogu 
izraziti ono što čujem i osjećam u pjesmi. Moja treća 
ljubav je pisanje proze koja često djeluje terapeutski. 
Moja obitelj, posebice majka i sestra, su mi oduvijek 
bile najveći oslonac u životu i bez njih ne bih bio tu 
gdje jesam. Svojim najvećim postignućem smatram 
dobivanje prestižne stipendije koja se dodjeljuje 
najperspektivnijim studentima na prestižnim 
sveučilištima u Britaniji. Drugo najveće postignuće 
smatram osnivanje [noir.am sessions] projekta koji 
okuplja regionalne snage glazbene i književne scene. 
Volim stvarati, putovati, upoznavati nove ljude.

9. GENERACIJA  
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Trenutno sam zaposlena kao doktorand na Institutu za 
molekularnu biologiju u Beču gdje sam izradila i svoj 
diplomski rad. Trenutno sam na samom početku izrade 
svoje doktorske disertacije.

U slobodno vrijeme obožavam planinariti. Inače sam 
porijeklom iz Slavonije i odrasla sam na selu. Iako sada 
živim u gradu, odlazak u prirodu uvijek vrati lijepa 
sjećanja na rodno mjesto, a pri tome je i zdravo.

Moje najveće postignuće trenutno je diplomiranje sa 
summa cum laude, najvećom pohvalom. 

Iako sam stipendiju dobila 
na svojoj četvrtoj godini 
studija, odlučila sam od 
nje napraviti štednju u 
slučaju da se odlučim otići 
raditi diplomski rad u 
inozemstvo. Upravo se to i 
dogodilo i stipendija mi je 
omogućila odlazak i izradu 
diplomskog rada u jednom 
od najboljih instituta u 
Europi te je samim time bila 
veliki doprinos mom rastu 
kao znanstvenici.

Katarina 
Belačić
Završila diplomski studij 
molekularne biologije na 
Prirodoslovno-matematičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, 
a trenutno studentica doktorskog 
studija na Institutu za molekularnu 
biologiju u Beču. 
Dolazi iz Daruvara, a danas živi 
u Beču u Austriji.

—

2016. / 2017. 
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Matko 
Burul
Student na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci. 
Dolazi iz Labina.

—
9. GENERACIJA  
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Stipendija mi je omogućila jednu nezaboravnu godinu i 
priliku da upoznam ostale fenomenalne stipendiste koji 
svaki u svome polju svakodnevno pružaju inspiraciju.

Radim u jednoj stomatološkoj poliklinici na kojoj se 
dodatno usavršavam na području oralne kirurgije.

Moje najveće 
dosadašnje postignuće 
je posebna dekanova 
i rektorova nagrada 
za organizaciju 1. 
kongresa studenata 
dentalne medicine 
Stomatološkog fakulteta 
u Zagrebu 2017. godine.

Dino 
Hošnjak
Završio diplomski studij na 
Stomatološkom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu
Dolazi iz i živi u Puli.

—

2016. / 2017. 
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Stipendija mi je omogućila da 
proputujem Europu. Dobila sam time 
mogućnost financijske neovisnosti 
o roditeljima i potvrdila moje 
vjerovanje da se rad uvijek isplati.

Klara 
Crismanich
Studentica na Ekonomskom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Rovinja, a trenutno 
živi u Rijeci.

—

Trenutno pohađam smjer International Business u Rijeci, 
a uskoro se selim u Valenciu zbog daljnjeg školovanja. 

U slobodno vrijeme bavim se modelingom i fitnessom. 
Kroz modeling sam se upoznala  s mnogo bitnih ljudi, 
a isto tako je dobar oblik zarade. Fitness, strast prema 
sportu donosi mi neizmjernu sreću i zadovoljstvo.

Imam starijeg brata koji živi u Zagrebu, a svoje roditelje 
smatram najboljim prijateljima u životu.

Najviše mi znače osobne svakodnevne pobjede kada 
pomičem vlastite granice. Moje najveće postignuće 
je pobjeda s odbojkaškom reprezentacijom na 
internacionalnom turniru i prolazak prvog semestara s 
najvećim prosjekom od 4.7 u grupi.

Smatram da sam ambiciozna, svestrana i uvijek spremna 
za nove izazove. Najveća vrlina mi je disciplina i 
neposustajanje kad je najteže. 

9. GENERACIJA  
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Luka
Silov
Završio srednju školu 
Mate Blažina u Labinu.
Dolazi iz Labina.

—

2016. / 2017. 
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U Danskoj sam zaposlena kao konzultantica u 
arhitektonskom studiju koji se bavi arhitekturom u 
ekstremnim uvjetima.

Stipendija mi je 
omogućila studentsku 
razmjenu i boravak u 
Veneciji, a posljedično 
širenje horizonta, 
produbljivanje znanja, 
stjecanje novih iskustava 
i samostalnost.

Lara 
Brmbolić
Završila diplomski studij na 
Arhitektonskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pule, a danas živi u 
Kopenhagenu u Danskoj.

—

Moje zanimanje je u mom svijetu i poziv i hobi, a 
inspiraciju isto tako crpim iz čitanja, plesa i što je tipično 
danski -  biciklističkih ruta gradom.

Ciljeve koje sam si zacrtala u pogledu edukacije, ali i 
osobnog napretka te prevladavanja nesigurnosti sam i 
ostvarila. Pomake u zrelosti, samosvjesnosti i kreativnim 
idejama te projektima smatram svojim najvećim 
postignućem.

Zahvaljujući iznimnoj podršci i razumijevanju roditelja 
zadovoljna sam putem kojim sam krenula. Nakon 
ispunjenja snova o studiju arhitekture i dalje maštam, 
crtam svoje snove. Veselim se što uskoro ponovno 
postajem studentica, ovaj put u novom okruženju.

9. GENERACIJA  
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Kofi Annan, glavni tajnik Ujedinjenih naroda (1997.-2006.)

Znanje je moć. 
Obrazovanje 
je premisa 
napretka 
u svakom 
društvu, u 
svakoj obitelji.
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Ivan Filiplić — Pazin 

Marin Antolović — Pazin 

Srećko Kokorović — Pula 

Antonela Merlić — Pazin

Marko Vukić — Labin 

Aleksandra Krizmanić — Pazin 

Antonela Čolić — Zagreb

10. Generacija 
stipendista
2017. / 2018. 
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Ova stipendija omogućila mi je da se bezbrižno posvetim učenju, a nakon toga 
odmorim tokom ljeta budući da nisam morao raznim sezonskim poslovima zarađivati 
za džeparac. Isto tako, financijski je rasteretila moje roditelje što me učinilo izrazito 
sretnim. Za vrijeme prakse u tvornici, dobio sam uvid u realne industrijske procese i 
priliku da nadogradim svoje znanje stečeno tijekom studiranja.

10. GENERACIJA  

Ivan
Filiplić
Student diplomskog studija na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Lindara, a trenutno živi u Rijeci.

—

Volim trčati jer mi smanjuje stres, a nakon odtrčanih 
nekoliko kilometara osjećam se odlično. Rado igram i 
košarku s prijateljima, ali zbog obaveza to je ipak malo 
rjeđe.

Volim izazove, putovanja, učenje, općenito nova 
iskustva, ali prije svega dobru zabavu i druženje.
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Zahvaljujući stipendiji olakšan mi je boravak u Zagrebu i 
završetak zadnje godine studija. U suštini, stipendija mi 
je bila poticaj za daljnji napredak i izvrsnost.

Oduvijek volim igrati šah. To me opušta. Kad se zaželim 
aktivnije razonode, odem trčati ili biciklirati, naročito 
vikendima kad imam više vremena.

Nedavno sam se s curom uselio u zajednički stan. 
Uživamo i raduje nas uređenje interijera koje nas čeka.

Najviše se ponosim što sam uspješno završio fakultet.

Volim pomagati drugima i smijati se te provoditi vrijeme 
s obitelji i prijateljima.

Stipendija mi je isto tako 
omogućila obavljanje 
stručne prakse u tvornici. 
Tada to nisam mogao 
niti zamisliti, no nakon 
odrađene prakse dobio 
sam i ponudu za posao. 
Naravno da sam ju 
prihvatio, tako da sada 
radim kao procesni 
inženjer u vrlo izazovnom 
i poticajnom okruženju u 
tvornici kamene vune u 
Pićnu.

2017. / 2018. 

Marin 
Antolović
Završio diplomski studij na 
Fakultet strojarstva i brodogradnje 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz i živi u Brajkovići.

—
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10. GENERACIJA  

Moje prvo veliko postignuće, 
a za mene i najznačajnije je 
sudjelovanje u projektu izrade 
električnog vozila u Tehničkoj 
školi u Puli gdje sam stekao 
mnoga praktična znanja koja 
su mi bila motiv da nastavim s 
daljnjim obrazovanjem.

Srećko
Kokorović
Student diplomskog studija na 
Tehničkom fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pule.

—

Stipendija mi je bila odlična motivacija za studiranje. 
Pomogla mi je pri financiranju osnovnih potreba, ali 
i vlastitih projekata i hobija. Trenutno sam student na 
završnoj godini diplomskog studija.

Imam nekoliko hobija, jedan od njih je izrada i 
modifikacija bespilotne letjelice, drona. Osim toga volim 
se baviti sportom i rekreacijom.
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Stipendija mi je omogućila da roditelje financijski 
rasteretim na zadnjoj godini studiranja. Unatoč brojnim 
troškovima, uspjela sam si priuštiti i putovanja, ali i 
nastavak učenja njemačkog jezika.

Trenutno pišem diplomski i željno iščekujem završetak 
studiranja kako bih se napokon posvetila izgradnji 
karijere.

U slobodno vrijeme usavršavam njemački jezik. Uz to 
uživam čitajući dobre, motivacijske knjige, a volim i 
šetnje uz more. 

Ponosna sam na svoje roditelje i stariju sestru. Moja mi 
je obitelj podrška u nadilaženju izazova u životu. 

Obožavam putovati i upoznavati nove kulture i ljude te 
slušati njihove priče. Najveća inspiracija u životu su mi 
ljudi koji se unatoč svim negativnostima okreću samo i 
isključivo pozitivi. 

Osim ove stipendije na koju 
sam i dalje jako ponosna, 
u zadnje vrijeme dobila 
sam još jedno veliko 
priznanje. Naime, zajedno 
s tri kolegice s fakulteta 
osvojila sam drugo mjesto 
na HUOJ-evom natjecanju 
Mlade nade za najbolji 
komunikacijski plan. Za koji 
ću mjesec moći i ponosno 
reći da je moje najveće 
postignuće moja diploma.

Antonela
Merlić
Studentica diplomskog studija 
komunikologije na Hrvatskim 
studijima Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz i živi u Pazinu.

—
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Trenutno sam zaposlen u odvjetničkom 
uredu. S radom sam započeo gotovo 
odmah po završetku  fakulteta. Većinom 
se bavim predmetima vezanima uz 
povredu prava potrošača. Osim toga 
završavam i preddiplomski studij na 
Ekonomskom fakultetu u Rijeci.

Marko 
Vukić
Završio Pravni fakultet 
Sveučilišta u Rijeci, a trenutno 
je na preddiplomskom studiju 
na Ekonomskom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz i živi u Labinu.

—

Stipendija mi je uljepšala studentske dane. Omogućila 
mi je da više putujem i na taj način se opustim od 
fakultetskih obaveza i upoznam nove kulture i mjesta. 
Stipendijom sam si priuštio i pohađanje nekih seminara 
te na taj način proširio svoje znanje.

Od hobija bih izdvojio čitanje knjiga, gledanje filmova 
i putovanja. Vjerujem da na taj način postajem bogatiji 
određenim životnim iskustvima, ali se također i zabavim 
te opustim.

Svojim životnim postignućem smatram uspješno 
prevladavanje životnih problema i dosadašnje 
ostvarenje zacrtanih ciljeva.

10. GENERACIJA  
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Aleksandra
Krizmanić
Studentica diplomskog studija 
na Prirodoslovno-matematičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pazina, a trenutno živi 
u Zagrebu.

—

Stipendija mi je značajno uljepšala posljednju godinu 
studija. Krenula sam na tečajeve koje sam već dugo 
htjela pohađati, a i puno sam lakše podmirivala troško-
ve života i hobija. Uključivala je i praksu na kojoj sam 
puno naučila o svojoj struci u industriji. Trenutno radim 
studentski posao te pišem diplomski i znanstveni rad. 
Uključena sam u organizaciju događaja na fakultetu pod 

U struci veliko mi je 
postignuće bilo boraviti 
na jednom od najboljih 
sveučilišta na svijetu 
gdje sam mnogo naučila 
te sam bila dio projekta o 
istraživanjima klimatskih 
i socijalnih nesigurnosti u 
Amazoni. 

2017. / 2018. 

nazivom Meet the Biologists u kojem povezujemo po-
slodavce i studente, kojima želimo približiti tržište rada i 
povećati zaposlenost ili ih usmjeriti u daljnjoj znanstve-
noj karijeri. Hobije volim jer me opuštaju, a često i inspi-
riraju u razmišljanjima. Preko dana slušam glazbu ili se 
bavim sportom, a prije spavanja obavezno čitam knjigu. 
Osim glazbe i književnosti, volim i druge umjetnosti, pa 
rado odlazim u  galerije i muzeje  iako sam najčešće u 
kazalištu. Obitelj mi je velika podrška u svemu, a najviše 
me gurao naprijed brat koji me uvijek poticao na više i 
bolje. Roditelji su, također, uvijek imali razumijevanja, a 
uzori su mi i noneti i pokojna pranona jer su me učili o 
humanosti, važnosti obrazovanja i kritičnog razmišljanja.
Bilo je odlično iskustvo i izlagati znanstveni rad na sim-
poziju u Švedskoj. Ipak, mislim da sam najviše postigla 
kad sam shvatila koje su stvarne vrijednosti koje čovjek 
treba imati i da je potrebno jako malo za sreću.
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Antonela
Čolić
Završila diplomski studij 
na Građevinskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu, kao i 
poslijediplomski specijalistički 
studij požarnog inženjerstva 
na Građevinskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz i živi u Zagrebu.

—
10. GENERACIJA  

Stipendija mi je značila preokret 
u obrazovanju. Omogućila mi je 
financijska sredstva za punu školarinu 
kojom sam ostvarila dodatnu 
edukaciju iz područja požarnog 
inženjerstva na postdiplomskom 
studiju u Zagrebu.

Zaposlena sam u privatnom poduzeću gdje se bavim 
energetskom učinkovitosti.

Moj hobi je biciklizam jer me istovremeno hrani i opušta, 
i imam osjećaj kao da sam zatvorena u svoju kapsulu 
pozitivne energije. Imam totalno pametnog tatu, jako ve-
selu mamu, brata pjevača i sestru hokejašicu, ali moram 
priznati, sestra je moj favorit.  

Poslovno mi je najveći uspjeh organizacija i odgovornost 
koji mi ne dozvoljavaju da kasnim na rokove. Privatno 
mislim da je to balans koji pronalazim, ničega previše, 
ničega premalo.

Riječi koje me najbolje opisuju, možda ne mene direk-
tno, ali moja baka uvijek kaže:''Antunela sinko, najgore ti 
se sekirati!'', a ja se nekako pokušavam toga držati
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Jean Piaget, švicarski psiholog

Cilj obrazovanja 
nije samo povećati 
količinu znanja već 
omogućiti djetetu 
da stvara i otkriva. 
Ukratko, cilj je 
izgraditi ljude 
koji su sposobni 
stvarati nove 
stvari.
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Ivan Filiplić — Pazin 

Marin Antolović — Pazin 

Srećko Kokorović — Pula 

Antonela Merlić — Pazin

Marko Vukić — Labin 

Aleksandra Krizmanić — Pazin 

Antonela Čolić — Zagreb

11.

Noa Bertović — Rabac

Andrej Jelenković — Pazin

Valter Butković — Svetvinčenat

Lana Flanjak — Buje

Karla Salamun — Lindar

Valentina Guštin — Pazin

Betim Pantina — Pićan

Paula Pedić — Zagreb

Generacija 
stipendista
2018. / 2019. 
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11. GENERACIJA  

Moje najveće postignuće je 
ulazak u Nacionalno vijeće 
učenika RH kao predstavnik 
Istarske županije pri 
Ministarstvu.

Noa 
Bertović 
Učenik u srednjoj školi 
Mate Blažine u Labinu
Dolazi iz Rapca, a trenutno 
živi u Labinu.

—

Stipendija mi je omogućila financijsku stabilnost kroz 
školsku godinu i dodatnu motivaciju za kvalitetan 
završetak godine.

Bavim se natjecateljskim brdskim biciklizmom jer je 
savršeni adrenalinski ispušni ventil za otpuštanje stresa u 
prirodi.

Ponosan sam ujak osmomjesečne nećakinje.
Smatram kako se ništa u životu ne može kvalitetno 
izgraditi bez žrtve, rada i upornosti. 



1232018. / 2019. 

Stipendija mi je pomogla pokriti troškove putovanju u 
školu i nabave sredstava za projekte i općenito daljnje 
školovanje.

Uživam šetati sa svojim psom. 

Smatram se vrlo kreativnom osobom zbog toga što 
volim izrađivati nove stvari. Ispunjava me kada mogu 
nesebično pomoći drugim ljudima.

Moj hobi je informatika 
koja mi je ujedno i najdraži 
predmet i vidim sebe 
u budućnosti u nekom 
području informatike.

Andrej 
Jelenković
Učenik u srednjoj školi u Buzetu.
Dolazi iz i živi u Pazinu.

—
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Trenutno sam na drugoj godini 
diplomskog studija elektrotehnike. 
Izrađujem razne uređaje  s 
mikrokontrolerima i ostalim 
elektroničkim komponentama.

Valter 
Butković
Student diplomskog studija 
na Tehničkom fakultetu 
Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Butkovići.

—

Stipendija mi je olakšala financiranje troškova tijekom 
studija i omogućila mi da si priuštim novu elektroničku 
opremu.

U slobodno vrijeme volim svirati i provoditi vrijeme s 
prijateljima. Tijekom studija samostalno sam naučio 
svirati harmoniku i akustičnu gitaru. Sviranje me opušta i 
uživam u tome.

11. GENERACIJA  
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Lana 
Flanjak
Studentica preddiplomskog 
studija znanosti o okolišu na 
Prirodoslovno-matematičkom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Buja, a trenutno živi u 
Zagrebu.

—

U slobodno vrijeme sviram ukulele i gitaru. 

Volim čitati knjige iz područja filozofije. Bavim se 
fotografijom, a kada imam priliku bavim se scuba 
ronjenjem.

Moje najveće postignuće je izložba na kojoj sam 
sudjelovala sa svojom fotografijom 2017. godine u 
Berlinu.

2018. / 2019. 

Stipendija mi je uvelike 
olakšala financiranje 
života u Zagrebu, 
plaćanje autoškole i tečaj 
programiranja u Pythonu. 
Velik dio iznosa biti će mi 
koristan za početni period 
mog diplomskog studija 
u Danskoj. Uz studiranje 
pohađam autoškolu i 
aktivna sam u Udruzi 
studenata biologije.
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Karla 
Salamun
Studentica na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva 
Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Lindara.

—

11. GENERACIJA  



127

Valentina 
Guštin
Studentica diplomskog studija 
marketinga na Ekonomskom 
fakultetu Sveučilišta u Zagrebu.
Dolazi iz Pazina, a trenutno živi 
u Zagrebu.

—

Stipendija mi je primarno bila dodatna motivacija za 
daljnji rad i usavršavanje. Bilo mi je drago vidjeti da je 
moj trud prepoznat i nagrađen. 

Uz stipendiju dobila sam 
priliku steći praktično 
iskustvo u tvrtki ROCKWOOL 
Adriatic u odjelu 
korporativnih poslova. 
Bilo mi je dragocjeno 
iskustvo učiti od mentorice 
o vještinama upravljanja 
odnosima s javnošću i 
javnom upravom što se super 
nadopunjuje s onim što sam 
učila na fakultetu.

Stipendija mi je omogućila odlazak na Work and travel 
program u SAD što mi je bila velika želja.

Uz praksu i studiranje ne preostaje mi puno slobodnog 
vremena, no rado ga provodim sa svojim prijateljima 
i obitelji. Putovanja su moj hobi, ona me mijenjaju na 
bolje i omogućavaju širenje horizonta i zato koristim 
svaku priliku za otkrivanje novih destinacija. 

Najveća podrška su mi moja obitelj i prijatelji.

Svojim najvećim postignućem smatram uspješan 
završetak preddiplomskog studija ekonomije i primanje 
ove prestižne stipendije.  

Iskustvo mi je pokazalo da mi se najbolje stvari dešavaju 
onda kada izađem iz zone komfora. Zato si često sama 
stvaram takve prilike. 

2018. / 2019. 
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Betim 
Pantina
Student na Tehničkom 
fakultetu Sveučilišta u Rijeci.
Dolazi iz Pićna, a trenutno živi 
u Rijeci.

—

Stipendija mi je uvelike smanjila stres oko financiranja  
stanarine i omogućila da si priuštim novi laptop i 
opremu za penjanje.

Dio sam velike obitelji s dva brata i dvije sestre. Sa svima 
sam u super odnosima i na svih mogu računati u svakom 
momentu kao i oni na mene.

Moje najveće postignuće je odlazak u Njemačku prije 
par godina u kojoj sam unatoč tome što nisam poznavao 
skoro nikoga uspio izgraditi prijateljstva, steći radno 
iskustvo, uštedjeti nešto novca te naučiti jezik. Osoba 
sam koja lako stvara nova prijateljstva, a ona stara 
također ne zanemarujem i zato imam puno ljudi na koje 
se mogu osloniti i također oni na mene.

11. GENERACIJA  

Imam više hobija, a 
trenutno sam najviše 
angažiran oko penjanja 
i biciklizma. Volim 
prirodu, druženje i 
fizičku aktivnost i to je 
ono što mi ovi hobiji  
omogućavaju.
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Trenutno radim diplomski 
rad i privodim studij 
kraju. Bilo je lijepo dok 
je trajalo. Diplomski 
rad je na temu odnosa 
spavanja, pamćenja i 
meta-pamćenja. 

Paula
Pedić
Studentica diplomskog studija 
na Odjelu za psihologiju 
Sveučilišta u Zadru.
Dolazi iz i živi u Zadru.

—

Stipendija mi je značila sigurnost. Sigurnost da ću 
moći ispuniti svoj san: upisati doktorski studij iz neuro-
znanosti.

U slobodno vrijeme sviram violončelo. Kao djevojčica 
sam pogledala film "Priča iz Hrvatske" u kojemu sam prvi 
puta vidjela violončelo i znala sam da je to instrument 
kojeg želim svirati. Violončelom se proizvodi poseban 
zvuk. Ima taj fini senzibilitet gudačkih instrumenata, ali i 
snažan karakter. 

Već sam godinama u sretnoj vezi.

U rujnu izlazi moj članak na temu konsolidacije 
pamćenja u primarnoj nesanici u časopisu Medicina 
Fluminensis, službenom časopisu Hrvatskoga 
liječničkog zbora – Podružnica Rijeka. To smatram svojim 
najvećim postignućem na profesionalnom planu.

2018. / 2019. 
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ROCKWOOL
u Hrvatskoj
ROCKWOOL Adriatic d.o.o. sa sjedištem 
i tvornicom u Istri te prodajnim uredom 
u Zagrebu bavi se proizvodnjom 
i distribucijom kamene vune; 
protupožarne, toplinske i zvučne izolacije 
za primjenu u zgradama i industriji.

—

Tvornica u Pićnu u Istri počela se graditi 2006. godine 
i bila je tada najveće greenfield ulaganje u proizvodni 
pogon ostvareno u Hrvatskoj. Danas je investicija 
vrjednija od 110 milijuna EUR, a tvornica se prostire na 
gotovo 50 hektara unutar poduzetničke zone Pićan jug. 

U tvornicu u Istri se kontinuirano ulaže, a po rezultatima 
je pri vrhu u Grupi. 

TKO SMO MI?

VRIJEDNOST 

INVESTICIJE>110 mil. €
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ROCKWOOL
u Hrvatskoj

Više od 
80 godina...
Kao dio ROCKWOOL Grupe želimo 
poboljšati život svih onih koji se susreću 
s našim proizvodima.

—

Naša stručnost omogućuje nam da se uhvatimo u koštac 
s najvećim izazovima današnjice na području održivosti i 
razvoja, bila riječ o potrošnji energije, zagađenju bukom, 
zaštiti od požara, nestašici vode ili poplavama.

S više od 11000 predanih kolega u 39 zemalja vodeći 
smo u svijetu za rješenja na bazi kamene vune, uklju-
čujući izolaciju za zgrade, sustave za zvučnu izolaciju 
stropova, vanjske fasadne sustave i obloge, hortikultu-
ralna rješenja, specijalna vlakna za industrijsku uporabu, 
izolaciju koja se primjenjuje u procesnoj industriji te 
pomorskoj i offshore djelatnosti.

Kamena vuna svestran je materijal na kojem se temelji 
naše cjelokupno poslovanje već više od 80 godina, 
otkad je pokrenuta prva proizvodnja kamene vune u 
Danskoj, u tvornici nedaleko Kopenhagena.

POČETAK GRADNJE 

TVORNICE U PIĆNU

POČETAK 

PROIZVODNJE2006. 2008.
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Direktno zapošljavamo
više od 170 osoba, od
toga većinu u tvornici
u Istri, dok su prodajni
ured, služba za kupce
i odjel komunikacija
smješteni u Zagrebu.

BROJ DIREKTNO 
I INDIREKTNO 
ZAPOSLENIH>450

VELIČINA ZEMLJIŠTA 
U PODUZETNIČKOJ 
ZONI PIĆAN JUG50 ha

ROCKWOOL
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FAKULTETSKI 
OBRAZOVANIH

BROJ DOBAVLJAČA 
S KOJIMA 
SURAĐUJEMO

1/3

>600KAMIONA SVAKODNEVNO 
UĐE I IZAĐE IZ KRUGA 
TVORNICE

BROJ ZEMALJA U 
KOJE IZVOZIMO 
NAŠE PROIZVODE

100

15
Adriatic u brojkama
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—
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Zašto 
ROCKWOOL
kamena 
vuna?
Oslobađamo prirodnu moć kamena

—

Kamen je jedan od najbogatijih prirodnih resursa. 
Ne samo da se radi o prirodno obnovljivom i održivom 
materijalu, kamen isto tako objedinjuje jedinstvenu 
kombinaciju karakteristika i prednosti koje čine temelj 
poslovanja ROCKWOOL Grupe. 

Svi naši izolacijski materijali izvrsno štite od požara i 
buke pružajući istovremeno toplinsku zaštitu. Uz to, 
dugotrajni su i održivi, stoga i ekonomski odličan izbor.

www.rockwool.hr

7 SNAGA KAMENA

Kroz dugi niz godina 
otkrili smo 7 snaga 
kamena i primijenili 
ih stvarajući paletu 
proizvoda koji 
pomažu rješavati 
globalne izazove 
današnjice. 

7
SNAGA
KAMENA



OBRAZOVANJE
I ZNANOST

NAPOMENA: Uvažavajući njihovu privatnost, dodatne 
fotografije i osobni podaci nekih naših dobitnika stipendije 
nisu navedeni u ovom almanahu.



Je li plava 
boja vaše 
latice?
PONOVO ZAJEDNO.


	UVOD
	TIM
	STIPENDIJA
	PREDGOVOR
	ZLATNI INDEX
	1. GENERACIJA
	2. GENERACIJA
	3. GENERACIJA
	4. GENERACIJA
	5. GENERACIJA
	6. GENERACIJA
	7. GENERACIJA
	8. GENERACIJA
	9. GENERACIJA
	10. GENERACIJA
	11. GENERACIJA
	ROCKWOOL
	7 SNAGA KAMENA



